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I S F A H A N   N E W S اولین روزنامه

اقتصادی
دو زبانه 

استان اصفهان

ادامه در صفحه 

قیمت 2000 تومان

بازار طلا و سکه 99/5/5 ساعت 15:30

روزنامه اقتصادی استان اصفهان

وقتی  آمار مراجعات مردم به تالار شیشه ای و کارگزاری ها رو به افزایش است؛  

کرونا پشت شیشه های تالار بورس اصفهان
       برخی ادارات در محل ورودی آنها تونل ضدعفونی، دستگاه ضدعفونی اتومات و ... وجود دارد، در حالیکه در تالار بورس اصفهان چنین شرایطی مهیا نیست
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خرمای بی ارزش!
نخل خرما یکی از قدیمی ترین 
درخت هــای شناخته شــده در 
جهان اســت، که ایران و حوزه 
خلیــج فــارس از مهــم ترین 
کشتزارهای تولید این محصول 
به حساب می آیند. این درخت که  
از نظر تولید میوه، عمر اقتصادی 
حــدود 40 ســال دارد تاثیر به 
ســزایی در ارز آوری کشــور ما 
می تواند داشته باشد. اما به شرطی 
که فرآوری شــود و با شیوه های 
نوین به بازار عرضه شود.  امروزه 
یکی از شیوه های مصرف خرما، 
اســتفاده از محصولات فراوری 

شده آن است.
ایران با دارا بودن شرایط مناسب 
برای کشــت خرما، ازنظر سطح 
زیر کشــت، دارای مقــام دوم 
جهــان، ازنظر مقــدار صادرات 
بــا 34.1 درصــد، مقــام اول و 
ازلحاظ ارزش صــادرات با 12.8 
درصد، دارای مقــام دوم جهان 
اســت. با توجه به این که مقدار 
خرمای تولیدی در کشور بسیار 
بالاســت، اما واحدهای چندانی 
برای فرآوری این محصول وجود 
ندارد و کمتر برنــدی در زمینه 
تولید فرآورده های خرما فعالیت 

می کنند....

راه اندازی مرکز مدیریت 
بحران صنعت آبفای کشور 

در اصفهان
معاون راهبری و نظارت بر بهره برداری شرکت 
مهندســی آب و فاضلاب کشــور در بازدید از 
تاسیسات آبرسانی اصفهان بزرگ گفت: اولین 
مرکز مدیریت بحران صنعت آبفای کشــور به 
منظور خدمت رســانی به مردم و امدادرسانی 
مطلوب به آسیب دیدگان از حوادث غیر مترقبه 
در اقصی نقاط کشور، در استان اصفهان تشکیل 

شد.
حمید رضا کشفی بیان کرد: در 10 سال گذشته 
ارائه خدمات شــرکت آبفا اســتان اصفهان به 
بهترین شکل در اختیار مردم قرار گرفته و این امر 
یکی از عوامل موثر در انتخاب اصفهان به عنوان 

اولین مرکز مدیریت بحران صنعت آبفا...

کوثر بابایی
سرمقالــــه
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2 ادامه در صفحه 

بازار ماسک، در اولویت بازرسی
بر اساس مصوبه جدید ستاد تنظیم بازار ماسک و مواد اولیه تولید آن از 

جمله، ملت بلون و پارچه در صدر اولویت های بازرسی قرار گرفت.
 اخیرا جدال بر سر رعایت نرخ مصوب ماسک بالا گرفته و در حالی که 
وزارت صنعت، معدن و تجارت داروخانه هایی را که ماسک را با قیمت 

بیش از 1۵00 تومان عرضه می کنند »متخلف« توصیف می کند، 
داروخانه ها می گویند تاکنون هیچ ماسکی با نرخ مصوب دریافت 

نکرده اند و قیمت ماسک در داروخانه نیز بیش از 2000 تومان است. 
البته وزارت صمت وعده داده که در فرآیند سیستمی کردن تولید و 

توزیع ماسک،  اگر تخلف هر یک از شبکه های تولید و ...
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قیمت قبلیقیمت فروشقیمت سکه

سکه طرح 
9,828,00010,298,000قدیم

سکه طرح 
9,200,0009,500,000جدید

5,200,0005,200,000نیم سکه

3,000,0003,000,000ربع سکه

1550,0001550,000سکه گرمی

یک مثقال 
4,023,0004,027,000طلای 17 عیار

یک گرم طلای 
18931,100929,700 عیار

طلای آب شده 
4,025,0004,029,000نقدی

یک گرم طلای 
241,239,0001,239,600 عیار
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مهدی کریمی| خبرآنلاین
یادداشـــت
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ادامه از صفحه یک
... این در حالی است که تعداد زیادی از 
فرآورده ها وجود دارند که با استفاده از 
این محصول پرارزش تهیه می شوند. 

فصلی کــه در آن قــرار داریم فصل 
برداشــت خرما از باغات مختلف در 
سراسر کشورمان است البته در برخی 
مناطق بســته به نوع خرمــا و آب و 
هوا اندکی فصل خرما پزان دیرتر یا 
زودتر است. امسال وضعیت اقتصادی 
کشورمان به شدت تحت تاثیر کرونا 
و تحریم ها قرار گرفته اســت. علی 
رغم افزایش هزینه های معیشــت و 
نهاده های کشاورزی اعم از سم و کود، 
قیمت خرما از سال گذشته تاکنون 
تغییری نداشته است. با وجود افزایش 
۲۱ درصدی حقوق و دستمزد و رشد 
بالای تورم جای این ســوال مطرح 
اســت که آیا نرخ خرما نباید افزایش 
یابد؟ البته ما خواهان افزایش قیمت 
هیچ محصولی نیستیم اما باید شرایط 
به گونه ای رقم بخورد که کشاورز نیز از 

پس مخارج زندگی خود برآید.
با حضور واسطه های منفعت طلب، 
مدیریت بازارخرما  دچار مشکل شده 
است . با توجه به ســال آوری پیش 
روی تولید خرما بر آورد می شود که 
تولید این محصول به یک میلیون و 
۲۰۰ هزار تن در ســال 99 برسد که  
با وجود  شیوع ویروس کرونا ، توسعه 
بازار دیجیتال یکی از راهکارهای اصلی 
مبارزه با دلالی در این بازار است. اما 
کشــاورز برای موفقیت در این راستا 
نیازمند حمایت مسئولین امر می باشد 
تا بستری را فرآهم آورد برای تبلیغ 
وفروش خرما و فرآوری آن تا صادرات 
این محصول ارزشمند رونق دوباره ای 
بگیرد. سال گذشــته صادرات خرما 
نسبت به سال ما قبل خود ۳۰ درصد 
کاهش داشته اســت و با گسترش 
ویــروس کرونــا، امســال در بحث 
صادرات سال سختی را پیش رو داریم. 
قطعا توسعه صنعت فرآوری و بسته 
بندی خرما در اســتان های جنوبی 
کشور و همچنین استان کرمان  یکی 
از راه های مهم ایجاد اشــتغال پایدار 
است. توجه به این نکته که از مجموع 
۳۰ کشور خرماخیز جهان فقط شش 
کشــور به لحاظ تولید این محصول 
و عرضه در بازار هــای جهانی باایران 
قابل رقابت هستند اهمیت پرداختن 
به فرآوری و صادرات خرما در کشور 
را دو چندان می کنــد. خرید خرما و 
فرآوری آن در استان های خرماخیز 
علاوه بر کمک به اشتغال جوانان بومی 
سبب توسعه و احیای نخلستان ها و 
رونق بخش کشاورزی می شود و این 
امر نشانگرضرورت افزایش کارخانه ها 
و حتی رونق مشاغل خانگی در این 
راستا اســت تا دیگر شاهد بی ارزش 
بودن محصول مهمی چون خرما در 

بازار نباشیم.
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اصفهان بیشترین تعهد آموزش فنی و حرفه ای را در کشور دارد
 مدیرکل آموزش فنی و حرفه ای اصفهان گفت: این استان بیشترین تعهد آموزشی به میزان سالانه بیش از 

۲۰ میلیون نفر ساعت در بین ادارات کل فنی و حرفه ای را در کشور دارد.
آرش اخوان طبسی در یکصد و سی و دومین جلسه علنی شورای اسلامی شهر اصفهان با بیان اینکه نیمی از 
تعهد آموزشی در مراکز دولتی و نیمی در آموزشگاه های آزاد سطح شهر صورت می گیرد، افزود: در مجموعه 

استان ۵۴ مرکز دولتی و هزار و ۱۰۸ آموزشگاه فعال در بخش خصوصی خدمات آموزش مهارتی در استان را 
ارایه می کنند. مدیرکل آموزش فنی و حرفه ای اصفهان ادامه داد: ۲۳۵ کارگاه ثابت در مراکز دولتی داریم که تعداد 

زیادی هم کارگاه سیار بسته به موضوعیت های مختلف در پادگان ها، زندان ها و روستاها به نیازمندان آموزش های 
لازم را می دهند. وی بیان کرد: سالانه حدود ۶۰ هزار نفر در مراکز دولتی و به طور تقریبی ۶۰ هزار نفر هم در مراکز آزاد آموزش 

فنی و حرفه ای پذیرش می شوند. اخوان طبسی گفت: سازمان آموزش فنی و حرفه ای کشور حدود پنج هزار استاندارد شغلی را شناسایی کرده و 
برای مشاغل استاندارد آموزشی تهیه کرد که در استان اصفهان حدود هزار و ۵۰۰ حرفه در مجموعه استان آموزش داده می شود. وی خاطرنشان 
کرد: از اصفهان به عنوان پیشانی آموزش های فنی و حرفه ای در ادوار مختلف یاد شده که در این راستا اقدامات شاخصی صورت گرفته است که 

از جمله این اقدامات سیستم آموزشی دوگانه )الگوگرفتن از آلمان و بومی سازی در کشور( می توان یاد کرد.

کمیته امداد اصفهان آماده دریافت نذورات خیران در عید قربان
کمیته امداد امام خمینی )ره( استان اصفهان آماده دریافت نذورت و قربانی هم استانی های نیکوکار در عید 

قربان و توزیع در میان مددجویان و نیازمندان است.
کریم زارع مدیر کل کمیته امداد امام خمینی استان )ره( استان اصفهان، برپایی قربانگاه را از جمله خدمات 
اخیر این نهاد به همشهریان اصفهانی بیان کرد و گفت: در عید قربان سال گذشته بیش از ۱۲۰ پایگاه و 

قربانگاه در این استان با همکاری سازمان دامپزشکی و نظارت ناظران ذبح شرعی برای رفاه حال نیکوکاران 
اصفهانی برپا شد. کریم زارع افزود: همچنین امســال برنامه ریزی های لازم از طریق زیرساخت های فیزیکی 

والکترونیکی فراهم شده تا نیکوکاران در دوران شیوع کرونا نذور خود را برای کمک به نیازمندان اهدا کنند.
او تاکید کرد: قیمت دام ارائه شده در این قربانگاه ها بر اساس نرخ مصوب خواهد بود و هزینه ای برای عملیات ذبح از مراجعه کنندگان 
دریافت نمی شود همچنین نیکوکاران می توانند در صورت تمایل تمایل یا بخشی از قربانی خود را برای کمک به مددجویان کمیته امداد 

اختصاص دهند. کریم زارع بهره گیری از روش های الکترونیکی را برای پرداخت های نقدی در شرایط کنونی از بهترین گزینه های پیش روی 
همشهریان دانست و گفت: همچنین روش های الکترونیکی شامل کد#۱*۰۳۱*۸۸۷۷*، شماره حساب ۲۴۰۱۱۱۳۰9۱۴۰۷۲ وشماره 

کارت ۶۰۶۳۷۳۷۰۰۰۰۰۲۵۰9 نزد بانک قرض الحسنه مهر ایران بری پرداخت نذور اختصاص یافته است.
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طراحی و ساخت 
ساختمان فعلی بورس 
۱۵ سال پیش مربوط به 

بانک صادرات بود که 
بورس اصفهان بعدا آن 
را خریداری کرد و تنها 

برای بورس بازسازی شد 
و اکنون آسانسورها و 

تهویه های این مجموعه 
شرایط مناسبی برای 
مقابله با کرونا را ندارد

در حالیکه این روزها بازار 
بورس همپای دیگر بازارها 
همچــون ســکه و ارز رو 
به صعود اســت و تاکید و 
حمایت دولت نیز همواره 
بر رشــد بورس و تشویق 
مردم به ســمت رونق این 
بازار اســت، اما موضوعی که امروز موجب 
نگرانی بسیاری از کارگزاری ها و بورس بازان 
شده، شیوع کرونا در تالارهای شیشه ای 
اســت، چرا که آمار مراجعات مردم به این 
تالارها و کارگزاری ها رو به افزایش است 
و به نوعی در تجمعــات افراد در این مکان 
طرح فاصلــه گذاری اجتماعــی به دلیل 
ماهیت بورس نادیده گرفته می شود و به 
نوعی این روزها گویا کرونا برای پرســنل 
شرکت های کارگزاری و به خصوص معامله 
گران تالارهای بــورس و نیروهای دفاتر 
مرکزی این شرکت ها، یک هشدار نیست، 
بلکه یک تهدید است و به اعتقادی بسیاری 
از نمایندگی های کارگــزاری ها اگرچه با 
رونق بورس به دنبال پویایی اقتصاد هستند، 
اما میزان بالای شیوع کرونا در این تالارها 
هزینه های بالاتری را به کارکنان آن و حتی 

معامله گران وارد می کند.
گزارشات مختلف از تالار شیشه ای اصفهان 
حاکی از ابتلای برخــی کارکنان بورس 
اصفهان به کرونا اســت و گفته می شــود 
حداقل پروتکل های بهداشــتی در تالار 
بورس اصفهان اجرا نمی شود و نه تنها از 
ضدعفونی اصولی و صحیح در تالار اصفهان 
خبری نیست، بلکه سیستم تهویه داخل 
ساختمان به علت قدیمی بودن ساختمان 
و سیستم ها، خطر ابتلا به کرونا را در این 
فضایی بسته دو چندان کرده است. مدیر 
یکی از شــرکت های کارگــزاری بورس 
اصفهان در این باره  می گوید: متاســفانه 
امروز وضعیت تالار بورس اصفهان مناسب 
نیست و چند نفر از کارکنان این تالار مبتلا 
به کرونا شده اند و سر کار نمی آیند. او ادامه 
می دهد: یکی از بازرســان تالار بورس که 
مبتلا به کرونا بوده هفته گذشــته از چند 
دفتر و کارگزاری بورس بازدید داشــته و 
مشخص نیست در این بازدیدها مبتلا شده 
و یا اینکه ناقل ویروس بــوده، در هر حال 
در این بازرسی ها احتمال ابتلا کارمندان 

کارگزاری ها وجود دارد.

کارمند یکی دیگر از کارگزاری های بورس 
اصفهان نیز ، می گوید: متاســفانه یکی از 
کارکنان بورس به دلیل ابتلا به کرونا فوت 

کرده است.
او با بیان اینکه در طبقه همکف تالار بورس 
اصفهان حدود ۷۰ استیشن معاملاتی )۷۰ 
کارگــزاری( وجــود دارد، اظهار می کند: 
تاکنون جواب تست کرونای ۵ نفر کارکنان 
آنها مثبت اعلام شــده و اکنون بر سر کار 
حاضر نمی شوند. او ادامه می دهد: از زمانی 
که میزان ابتلا به کرونا در تالار شیشه ای 
اصفهان شدت گرفت، با درخواست های 
بســیار و با هزینه خود افراد برای گرفتن 
تســت کرونا از کارکنان تــالار اصفهان 
اقدام شــد، با این وجود برخی نمایندگی 
کارگزاری ها از ترس آلوده بودن تالار شیشه 
ای و فوت یکی از همکاران در تالار حاضر 
نشده اند. یکی دیگر از مدیران کارگزاری 
های بورس اصفهان نیز با انتقاد از اینکه یکی 
از دلایل شــیوع بالای کرونا در ساختمان 
قدیمی بورس اوراق بهادار اصفهان وجود 
برخی مشکلات این ساختمان است، تاکید 
می کند: متاسفانه ساختمان بورس اصفهان 
قدیمی و مربوط به ۱۵ ســال پیش است. 
او می گوید: طراحی و ساخت ساختمان 
فعلی بورس ۱۵ سال پیش مربوط به بانک 
صادرات بود که بورس اصفهان بعدا آن را 
خریداری کرد و تنها برای بورس بازسازی 
شد و اکنون آسانسورها و تهویه های این 
مجموعه شرایط مناســبی برای مقابله با 
کرونا را ندارد. یکــی دیگر از نماینده های 
کارگزاری های اصفهــان با انتقاد بر اینکه 
متاســفانه رفت و آمد به تالار شیشه ای 
اصفهان زیاد است، اظهار می کند: طبقه 
اول تالار مربوط به ســهامداران است که 
روزانه حدود ۲۰۰ نفر در این طبقه تجمع 
دارند، تا بتوانند قیمت ها را لحظه به لحظه 
رصد کنند، البته از هفته گذشته به دستور 
مدیر تالار، محدودیت هایی در رفت و آمد 

به این طبقه اعمال شد.
او با اشاره به اینکه در طبقه سوم تالار بورس 

نیز حدود ۲۰ کارگزاری حضــور دارند و 
پیش از رونق بازار بورس، حضور این تعداد 
کارگزاری در این محیط مشکلی ایجاد نمی 
کرد، می گوید: متاســفانه اکنون به دلیل 
رونق بورس و از ســوی دیگر شیوع کرونا، 
شرایط برای استقرار کارگزاری ها در تالار 
بورس مناسب نیست و درحالیکه میزان 
ابتلا به کرونا بیشتر شده است، در هر اتاق ۴ 
کارمند حضور دارند و به دلیل رونق بورس، 
برخی کارگزاری ها روزانه بین ۳۰ تا ۴۰ نفر 
و کارگزاری های مطــرح روزانه ۲۰۰ نفر 

مراجعه کننده دارند.
او با انتقاد بر اینکه در تالار بورس اصفهان 
اقداماتی برای پیشــگیری از شیوع کرونا 
وجود ندارد، می گوید: برخــی ادارات در 
محل ورودی آنها تونل ضدعفونی، دستگاه 
ضدعفونی اتومــات و ... وجــود دارد، در 
حالیکــه در تالار بــورس اصفهان چنین 

شرایطی مهیا نیست.
یکی از مدیــران کارگــزاری اصفهان در 
خصوص اینکه چرا با وجود تاکید بر دولت 
الکترونیک همواره برخی کارگزاری ها اصرار 
بر حضور مردم برای احزار هویت و ... دارند،  
توضیح می دهد: بخشی از امور در اختیار 
کارگزاری ها است و برای اینکه مراجعه به 
دفاتر آنها کمتر شود، تمام خدماتی که در 
دفتر کارگزاری ارائه می شود نیز، در دفاتر 
پیشــخوان ارائه می دهند، اما اینکه افراد 
حتی برای احراز هویــت نیاز به حضور در 
دفاتر پیشخوان نداشته باشند، در اختیار 
ســازمان بورس اوراق بهادار است که این 
مجموعه هنوز تاییدیه نسبت به این موضوع 
نداده است، در حالی که کانون کارگزاران 
طی مکاتبات بسیار تاکید کرده است که 
با توجه به شــیوع کرونا و مراجعات بالای 
مردم، احراز هویت بــه صورت صد درصد 
الکترونیک انجام شود، اما سازمان بورس 

هنوز هیچ تمهیدی اتخاذ نکرده است.
او با بیان اینکه خوشــبختانه امروز افراد 
دسترســی بالایی بــه اینترنــت دارند و 
می توانند قیمت ها و شاخص بورس را از 

هر محل،  از طریق گوشی موبایل خود چک 
کنند، تاکید می کند: با این وجود مدیر تالار 
اصفهان عنوان کرده که مشــتریان حق و 
حقوقی دارند و نمی توان مانع حضور آنها 

در تالار شیشه ای شد.

    اخطار به بورس اوراق بهادار
مدیر گروه مهندســی بهداشت حرفه ای 
اصفهان درباره شیوع کرونا و افزایش ابتلای 
افراد در ســاختمان بــورس اوراق بهادار 
اصفهان، نیز به ایســنا می گوید: در هفته 
گذشته در این خصوص اخطاریه هایی به 
بورس اوراق بهــادار داده ایم و اگر مراعات 

نکنند با این مجموعه برخورد خواهد شد.
مجید مشایخ می افزاید: آمار شیوع و ابتلا 
به کرونا در مجموعــه و اداره ای نباید به 
حد قرمز برسد و به طور قطع اگر مواردی 
مغایر با پروتکل ها دیده شود با آنها برخورد 
خواهد شد. از سوی دیگر مدیر تالار بورس 
اوراق بهادار اصفهان نیز درباره آمار افرادی 
که در تالار شیشه ای بورس اصفهان مبتلا 
به کرونا شــده اند، می گوید: تاکنون تنها 
چهار نفر به صورت رسمی اعلام کرده اند که 
نتیجه تست کرونای آنها مثبت است و آمار 
دیگری به ما اعلام نشده است، همچنین 
شاید کارکنان کارگزاری هایی که گاهی به 
تالار نمی آیند، کرونا داشته باشند که ما از 
آن اطلاعی نداریم. محسن شیرازی با بیان 
اینکه تالار بورس اوراق بهادار اصفهان به 
صورت داوطلبانه از تمام افراد و کارکنان 
حاضر در تــالار و نمایندگی کارگزاری ها 
تست گرفته اســت، اظهار می کند: از ۳۰ 
نفری که به تازگی تست کرونا گرفته شده 
است، تنها نمونه تست یک نفر مثبت بوده 
است. او با بیان اینکه یکی از کارگزاری های 
بورس حدود ۴ هفته در تالار حضور نداشته 
است، می گوید: بنده به عنوان مدیر تالار 
اطلاعی ندارم که آنها کرونــا دارند و یا به 
دلیل دیگری در تالار حاضر نیســتند و یا 
حتی انتخاب کرده اند، در شــرایط شیوع 

بالای کرونا در تالار اصفهان حضور نیابند.

وقتی  آمار مراجعات مردم به تالار شیشه ای و کارگزاری ها رو به افزایش است؛  

کرونا پشت شیشه های تالار بورس اصفهان
اگرچه از اواخر سال گذشته به دلیل شیوع کرونا شاهد ریزش 
بورس در بازارهای جهانی بودیم و کرونا بسیاری از مشاغل را 
تعطیلی کرد، اما این تالار شیشــه ای در ایران نه تنها از رونق 
نیفتاد، بلکه روز به روز شاخص بورس سیر صعودی به خود گرفت. 
از سوی دیگر با این وجودی که همواره بر رعایت فاصله اجتماعی 
تاکید می شود، اما هجوم مردم به بورس و کارگزاری های آن 

موجب رخنه کرونا در تالار شیشه ای شده است.

   برخی ادارات در محل ورودی آنها تونل ضدعفونی، دستگاه ضدعفونی اتومات و ... وجود دارد، در حالیکه در تالار بورس اصفهان چنین شرایطی مهیا نیست

ایسنا
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راه اندازی مرکز مدیریت بحران صنعت 
آبفای کشور در اصفهان

معاون راهبری و نظارت بر بهره برداری شرکت مهندسی آب و 
فاضلاب کشور در بازدید از تاسیسات آبرسانی اصفهان بزرگ 
گفت: اولین مرکز مدیریت بحران صنعت آبفای کشور به منظور 
خدمت رسانی به مردم و امدادرسانی مطلوب به آسیب دیدگان 
از حوادث غیر مترقبه در اقصی نقاط کشور، در استان اصفهان 

تشکیل شد.

حمید رضا کشفی بیان کرد: در ۱۰ سال گذشته ارائه خدمات شرکت آبفا 
استان اصفهان به بهترین شکل در اختیار مردم قرار گرفته و این امر یکی از 
عوامل موثر در انتخاب اصفهان به عنوان اولین مرکز مدیریت بحران صنعت 
آبفا کشور بوده است. مرکز مدیریت بحران صنعت آبفای کشور مجهز به 
بهترین تجهیزات است و در حال حاضر دارای بزرگترین دیزل ژنراتور سیار 
کشور می باشد. همچنین مقرر شده است بهترین تجهیزات روز دنیا از 

محل کمک های بین المللی که حدود  ۳ میلیون یورو است تامین گردد.
 وی افزود: در حال حاضر 99 درصد جمعیت شهری کشور تحت پوشش 
آب شرب و بهداشت سالم و بهداشتی هستند در حالیکه این شاخص در 

دنیا به ۸۵ درصد می رسد.
معاون راهبری و نظارت بر بهره برداری شرکت مهندسی آب و فاضلاب 
کشور فرایند یکپارچه سازی آبفای شهری و روستایی در استان اصفهان را 
بسیار مطلوب برشمرد و عنوان کرد: این فرایند در اصفهان از لحاظ علمی، 
فنی و ساختاری به بهترین شکل ممکن اجرا شده است و در این زمینه 
استان اصفهان می تواند مانند همیشه الگوی مناسبی برای دیگر شرکت ها 

در کشور باشد.
کشفی با بیان اینکه افزایش هزینه و نیز شــیوع ویروس کرونا خدمات 
رسانی پایدار به مشترکین را با چالش هایی مواجه کرده است خاطرنشان 
ساخت: در چند ماه اخیر با توجه به مشکلات اقتصادی که در کشور رخ 
داد، شــاهد  افزایش هزینه ها بودیم که این امر توسعه خدمات آبفا را با 
چالش هایی مواجه نمود. این در حالیست که با شــیوع ویروس کرونا 
 مردم خواســتار تامین خدمات پایدار به منظور غلبه بــر این ویروس 

هستند .
وی تامین پایدار خدمات به مردم را ضروری برشمرد و خاطرنشان ساخت: 
روز به روز سطح انتظار مردم از حاکمیت به منظور رفع نیازهایشان بیشتر 
می شود، بنابراین باید مسئولین امر در صنعت آبفا نهایت تلاش خود را در 

راستای تامین پایدار خدمات به مردم در دستور کار قرار دهند. 
معاون راهبری و نظارت بر بهره برداری شرکت مهندسی آب و فاضلاب 
کشور با بیان اینکه شرکت آبفا اصفهان در دهه اخیر با توجه اجرای طرح 
های توسعه ای که  منجر به ارتقا و گسترش خدمات به مردم گردید، به 
مشروعیت خاصی در این صنعت دســت یافته تصریح کرد: شرکت آبفا 
اصفهان باید با تلاش شــبانه روزی و ایجاد طرح هــای خلاقانه در ارائه 
خدمات پایدار به مردم، در حفظ جایگاه مطلوب خود در صنعت آبفای 

کشور کوشا باشد. 
در ادامه مدیرعامل شــرکت آب و فاضلاب اســتان اصفهان با اشاره به 
اجرای خط ۱۴۰۰ میلیمتری از شــیرخانه نجف آبــاد به مرکز کنترل 
و توزیع آب اصفهان گفت: در ســال جاری در کمتــر از ۴۷ روز، هفت 
کیلومتر از این پروژه که به طول ۱۲.۵ کیلومتر است، اجرایی شد و قطعا 
 با تامین اعتبارات لازم در کمترین زمان ممکن مابقی این طرح عملیاتی 

می شود.
هاشم امینی با اشاره به فرایند یکپارچه سازی شرکت های آبفا شهری و 
روستایی در استان اصفهان تصریح کرد: با یکپارچه سازی از بسیاری از 
موازی کاری ها در راســتای خدمات رسانی به مردم جلوگیری به عمل 
می آید و در سال جاری  طرح تامین پایدار آب شرب  ۱۱۸ روستا که در 

مجاورت شهرها قرار داشتند عملیاتی شد.
رئیس هیات مدیره شرکت آبفا استان اصفهان گفت: در سال های اخیر 
این شرکت نه تنها برای مهار چالش کم آبی پروژه های مختلفی را اجرا 
نموده بلکه به منظور جلوگیری از وقوع هرگونه حادثه ، بازسازی شبکه 
فرسوده فاضلاب شهر اصفهان را  عملیاتی کرده است و برای تداوم اجرای 

این پروژه، به مساعدت شرکت مهندسی آب و فاضلاب کشور نیاز است.

گــــزارش

مراسم سوگواری محرم در اصفهان 
برگزار می شود

اســتاندار اصفهان گفت:در شهرهایی که وضعیت قرمز 
دارند با اعمال دستورالعمل خاص مراسم سوگواری محرم 
اجرا می شود و در شهرهایی با وضعیت زرد و نارنجی رعایت 

پروتکل های بهداشتی باید مدنظر قرار گیرد.
عباس رضایی استاندار اصفهان امروز در حاشیه ستاد ملی 
مقابله با کرونا که با حضور رییس جمهوری به صورت ویدئو 
کنفرانس برگزار شد با اشاره به برگزاری ایام سوگواری 
سرور و سالار شــهیدان اظهارداشت: اعضای ستاد ملی 
مقابله با کرونا در همه استان ها و از جمله در مرکز شیفته و 

عاشق سرور و سالار شهیدان اباعبدالله هستند.

جاده های خوروبیابانک فرسوده 
و حادثه آفرین است

نماینده مردم نایین و خور وبیابانک در مجلس شورای 
اسلامی گفت: جاده های شهرستان خور و بیابانک در شرق 
استان اصفهان وضعیت مناسبی ندارد و علاوه بر فرسوده 
بودن حادثه آفرین نیز هســت.  الهــام آزاد از وضعیت 
جاده های این شهرستان انتقاد کرد و افزود: این شهرستان 
حتی یک کیلومتر جاده ۲ بانده نــدارد و دو طرفه بودن 
آن حادثه آفرین است. وی ادامه داد: هر چند با پیگیری 
نمایندگان ادوار گذشته اقدام هایی برای بهسازی و ۲ بانده 
کردن جاده های این شهرستان صورت گرفته؛ اما نیازمند 

توجه ویژه دولت و تامین اعتبار ملی است .

بازارهای کوثر نباید از اهداف خود 
دور شوند

رئیس شورای اسلامی شهر اصفهان با اشاره به اهداف اولیه 
بازارهای روز کوثر گفت: نیاز اســت با اتخاذ تدابیر لازم، 
شرایط مناســب تری برای خدمت به شهروندان در این 
بازارها مهیا شود.علیرضا نصراصفهانی در یکصد و بیست 
و دومین جلسه علنی شورای اسلامی شهر اصفهان، با 
اشاره به گستردگی فعالیت بازارهای روز کوثر که اکنون 
تعداد آن به ۱۵ مجموعه رسیده، اظهار کرد: تاکید داریم 
کالاهای عرضه شــده در بازارهای کوثــر با قیمت های 
مناسب و بین ۱۵ تا ۲۰ درصد کمتر از سایر مکان ها عرضه 

شود، کیفیت بالایی داشته باشد.

دبیر مجمع نمایندگان استان : استاندار : رئیس شورای اسلامی شهر:
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بازار قیصریه یکی از معروفترین بازارهای تاریخی ایران است که به بازار شاهی نیز شهرت دارد. قیصریه 
عموما به راسته ای از بازار گفته می شود که در آن کالاهای سبک وزن و گرانقیمت لوکس به فروش 
می رسند و توسط حکومت یا بازرگانان ثروتمند ساخته می شـد.
 تصویر فوق شلوغی و زنده بودن این بازار را در عهد قاجاریه نشان می دهد.

اصفهان
قدیم
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بازار کار

جهت درج آگهی های 
استخدامی خود در 
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  با شماره
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 تماس حاصل فرمایید 

بازار کـار

علیرضا یارقلی پژوهشگر و 
متخصص طب ایرانی با اشاره 
به اینکه  اصــولاً طب ایرانی 
هیچ ادعایی نکرده که بتواند 
معجزه کند و یــا اینکه قرار 
اســت کار عجیب و غریبی 
انجام دهد، گفت: طب ایرانی 
طب کلی نگر است که تمامی ابعاد سلامتی 
را مد نظر قرار می دهد و ما هیچ ادعایی در 
این خصوص نداریم و قرار است در کنار طب 

رایج بتوانیم به سلامتی افراد کمک کنیم.
وی در پاسخ به این ســوال که طب ایرانی 
چه کمکــی می توانــد در پاییــن آوردن 
بیماری های زمینه ای انجام دهد، افزود: طب 
ایرانی اعتقادی دارد و آن این است که اگر در 
یک ظرف سمی بهترین شیر عالم را بریزیم 
آن شیر نیز سمی می شود و به همین دلیل 
نگاهی داریم به پاکسازی ظرف بدنی. ما در 
۹۰ درصد موارد شــروع درمان پاکسازی 
را مدنظر قرار می دهیم یعنی اعتقاد داریم 
اگر کســی دچار بیماری بد انباشت شده و 
فشار خون و یا دیابت دارد به همین دلیل 
حتماً باید بدن را تمیز و پاکیزه کنیم و با انواع 

پاکسازی ها این کار را انجام دهیم.

این پژوهشــگر طب ایرانی ادامه داد: انواع 
رژیم ها مانند رژیم آش تــرش، رژیم گیاه 
خواری را به این افراد توصیه می کنیم که 
در آنها غذاهای ســبک به افراد می دهیم و 
مد نظر ما این است که مواد مورد نیاز به افراد 
برسد و در عین حال غذای لطیف و سبک نیز 
خورده شود. طب ایرانی اینجاست که خیلی 

به ما کمک می کند.
تدابیر شش گانه سلامت و کرونا

وی با اشــاره به اینکه در طب ایرانی شش 
اصل ضروری ســلامتی داریم تاکید کرد: 
مهمترین آن ورزش است. متأسفانه در ایام 
قرنطینه میزان ورزش پایین آمده که این 
خود باعث بروز بیماری های جدید شده است 
و دومین مورد خوراک ها و نوشیدنی ها است 
که باید مد نظر قرار گیرند.همچنین خواب 
و بیداری که بسیار مهم است و در این ایام 
که درگیر کرونا هســتیم یکی از مواردی 
که ضعف سیستم ایمنی را به همراه دارد 
بدخوابی و بی خوابی اســت و تغییر مدل 
خواب به طوری که شب ها بیدار هستیم 
و روزها استراحت می کنیم. توصیه ما این 
است که در فصل تابستان افراد ساعت ۱۱ 
تا ۱۲ شب بخوابند و ۴ و ۵ صبح نیز بیدار 
شوند و اگر در طول روز نیز نیاز به خواب 
داشتند بعد از طلوع آفتاب و قبل از اذان 
ظهر بخواند و قبل از غروب آفتاب و مغرب 

به هیچ وجه نخوابند.
تقویت سیســتم ایمنــی بدن با 

ساده ترین خوراکی ها
وی در پاســخ به اینکه چه خوراکی هایی 

ایمنی بدن را در مقابله با کرونا بالا می برد 
گفت: در ابتدای شیوع کرونا تغذیه هایی 
مطرح شد که باعث سواستفاده هایی شد. 
در آغاز فصل شیوع کرونا مرکبات زیاد بود 
و ما توصیه می کردیم که مردم اســتفاده 
کنند. به عنوان مثال از پوست پرتقال به 
عنوان بخور در فضا و یا دمنوش استفاده 
کنند و یا اینکه ما مــواردی داریم که در 
تقویت سیســتم ایمنی بدن مؤثر باشد 
مانند شیرین بیان، گزنه و یا حتی سیر که 
می تواند کمک کنــد. معمولاً توصیه مان 
این است که سیب پخته استفاده کنند و یا 
اینکه رب شیرین بیان استفاده کنیم. البته 
مردم باید حواسشان باشد که شیرین بیان 
می تواند باعث افزایش فشــار خون شود.

یارقلی گفت: همچنین عناب نیز می توانند 
کمک کننده و مؤثر باشد.

بخورها کمک کار تدابیر کرونایی
یارقلی در خصوص بخورها افزود: من فکر 
می کنم بخورها خیلی مؤثر هستند اما در 
دوز کم که مهمترین آن دود کردن اسپند 
است که نباید در آن زیاده روی کرد چرا 
که باعث خشکی مخاط می شود ودر این 
صورت می توانــد درگیری های جدیدی 

ایجاد کند.
بدن را درگیر هضم غذا نکنیم

این متخصص طب ســنتی همچنین در 
خصــوص پرهیزهای غذایــی نیز گفت: 
اولین پرهیز این اســت که در مواجهه هر 
بیماری که می تواند حاد باشد تا جایی که 
به قوای بدن ما لطمه نخورد غذای سبک 

و لطیف میل شود. اولین اقدام ما این است 
که بدن را درگیر هضم غذا نکنیم به همین 
دلیل باید غذای سبک میل کنیم و این تا 
جایی است که بدنمان ضعیف نشود و قوای 
کلی مان از بین نرود و از خوردن غذاهای 
غلیط، بودار و تحریک کننده پرهیز کنیم. 
غذاهایی که هضم سختی دارند و یا سرخ 

کردنی را نیز توصیه نمی کنیم.
حلیم، کشک بادمجان، کله پاچه غذاهای 
سنگین هستند که باید از آنها پرهیز شود 
و در فصل تابستان غذاهای خیلی گوشتی 

و گرم نخوریم و بهتر است غذای سبک و 
خنک استفاده کنیم. همچنین در فصل 
تابستان که گرم است نباید غذایی بخوریم 
که باعث گرمای بیشــتر بدنمان شود. به 
همین دلیل بهترین توصیه ما ورزش های 
سبک اســت که باید انجام شود و در این 
فصل ورزش های سنگین نیز ممنوع است، 
خواب زیاد ممنوع است و همچنین خواب 
کم، استرس زیاد و در مجموع از هر چیزی 
که اغراق شــده اســت باید پرهیز کنیم. 
دلشــوره زیاد، نپرداختن بــه ورزش و یا 

زیاده روی در ورزش نیز توصیه نمی شود. 
بدن را نباید خسته کنیم و حرارت زیاد نیز 

ایجاد نشود.
بوییدنی هایی برای آرامش بخشی

به گفته وی، در این فصل یکی از بهترین 
کارهایی که می تواند ایمنی سیستم بدن 
را تقویت و حالمان را خوب کند اســپری 
گلاب اســت که توصیه می کنــم از آن 
استفاده شود و همچنین بابونه نیز توصیه 
می شــود که بابونه را می توان به صورت 

دمنوش هم استفاده کرد.

طب ایرانی چگونه به کنترل کرونا کمک می کند؟
استفاده از طب ایرانی برای روزهای کرونایی، می تواند ما را 

تا حدودی از دغدغه ها و استرسهای این بیماری دور کند.

اضطراب می تواند 
بزرگترین دشمن 
ما باشد به طوری 
که در این ایام بی 
خیالی و پرخیالی 
و وسواس مواردی 

است که افراد دچار 
آن هستند و اینکه 
همیشه اضطراب و 

دلهره داشته باشند 
ضعف سیستم 

ایمنی بدن را به 
دنبال دارد

 چگونه کتاب و کاغذ آلوده به ویروس کرونا را
 ضدعفونی کنیم؟

 ایمن و پاکیزه نگه داشتن کتاب  و متعلقات مرتبط به آن از الزاماتی است که افراد باید آنها را رعایت 
کنند. اما با توجه به ساختار و جنس کتاب و کاغذهای مختلف )از جمله اسکناس( و آسیب پذیر 
بودن آنها در مقابل مواد ضد عفونی کننده، سوال اینجاست که چه روش هایی برای ضدعفونی این 

مواد وجود دارد.
موسسه ملی تحقیقات سلامت و دانشکده بهداشت دانشگاه علوم پزشکی تهران راهنمای پاسخ به 
پرسش چگونه کتاب و کاغذها را در صورت آلوده شدن به ویروس کرونا ضدعفونی کنیم، منتشر 
کرد.، بر اساس شواهد بررسی شده، اولین و بهترین روش ضدعفونی کردن اشیای کاغذی، قرنطینه 

کردن آنها ست.
مطالعه ای که در خصوص ماندگاری ویروس کرونا بر سطح اجسام مختلف انجام شد، نشان داد این 
ویروس به مدت ۲۴ ساعت روی سطوح مقوایی و به مدت ۷۲ ساعت روی سطوح پلاستیکی فعال 

می ماند.
براساس این مطالعه، زمان قرنطینه مناسب برای محصولات کاغذی یا مقوایی ساده حداقل ۲۴ ساعت 
و برای کتاب های پوشیده از پلی استر یا سایر پلاستیک ها و همچنین مواد پلاستیکی مانند سی دی 

و دی وی دی، ۷۲ ساعت است.
یکی از محققان مرکز کنترل بیمــاری های آمریکا نیز با تایید این موضوع، عنــوان کرد: در مورد 
محصولات کاغذی، ما واقعاً نگران نیستیم و نیازی به یافتن راه های ضد عفونی کردن این مواد نیست. 
اگر واقعاً نگران این موضوع هستید، می توانید ۲۴ ساعت کتاب را در گوشه ای از خانه قرار داده و بعد 
به آن دست بزنید. البته مطالعات نشان می دهد زمان ماندگاری ویروس کرونا روی اسکناس چهار 

روز است.
یکی دیگر از روش های ضدعفونی کتاب ها، تمیز کردن آنها است. در این خصوص، بهتر است از یک 
پارچه میکرو فیبر استفاده شود. استفاده از دستمال مرطوب ضدعفونی کننده روی سطح این اشیا 

نیز می تواند اثربخش باشد. با این روش ها، اشیای کاغذی آسیب نمی بینند.
مطالعه دیگری، راهکارهای زیر را برای استفاده ایمن از کتاب و کتابخانه توصیه کرده است:

اگر بیمار هستید، تا زمانی که علائم شما از بین نرفته است، کتاب های خود را به اشتراک نگذارید.

اگر آشنایان شــما بیمار هســتند، آن ها را در منزل/کتابخانه تان 
نپذیرید.

هر بار که از کتابخانه استفاده می کنید، دست های خود را بشویید 
یا از ضدعفونی کننده دستی استفاده کنید.

با دیگران برای بررسی کتاب ها و مطالعه آنها، در کتابخانه جمع 
نشوید. رعایت فاصله فیزیکی برای کنترل گسترش و سرعت کرونا 

ویروس بسیار مهم است.
جمع بندی شواهد بررسی شده نشان می دهد قرنطینه کردن کتاب 

ها )نگه داشتن کتاب ها در گوشه ای دور از دسترس در خانه( و سایر اشیای 
مشابه به مدت ۷۲ ساعت، ایمن ترین و موثرترین روش ضدعفونی کردن آنها است. در صورت تمایل 

به تمیز کردن کتاب ها، استفاده از پارچه میکرو فیبر پیشنهاد می شود.
با توجه به طولانی تر بودن زمان ماندگاری ویروس روی اسکناس، بهتر است از روش های دریافت و 
پرداخت غیرنقدی استفاده کرده یا در صورت لزوم، روش های ضدعفونی با دستمال آغشته به الکل 

را جایگزین کنید.

مهر
گزارش
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استخدام حسابدار در یک شرکت 
پخش معتبر در اصفهان
تلفن ۰3۱۴۵83۹۰۹۷

استخدام کارشناس فروش آقا در 
یک شرکت تولیدی فعال در صنعت 

دکوراسیون داخلی و ساختمان
موبایل ۰۹۱33۷۴۴8۹8

استخدام ویزیتور در یک شرکت پخش 
لوازم آرایشی و بهداشتی دراصفهان

موبایل ۰۹۱3۲۰۲۴۲3۰

استخدام کارشناس تضمین کیفیت 
در یک شرکت تولیدی معتبر در 

اصفهان
تلفن ۰3۱3۵۷۲۱۲۵۲

استخدام گرافیست خانم در 
مجموعه مهرآئین در اصفهان

موبایل ۰۹۱3۴۰۲6۹۵۱

گزارش

معاون کل وزارت بهداشت در تشریح وضعیت 
کرونا در کشور، با بیان اینکه وضعیت اصلا خوب 
نیســت، در عین حال تهران را منبع پخش کرونا 
در کل کشور خواند و گفت: تا زمانی که بستریها 

کاهش نیابد، مرگ ۲۰۰تایی مهمان ماست.
 مراقب کودکان باشید

 دکتر ایــرج حریرچی افزود: . مــردم باید مراقب 
باشند، از کودکان شان مراقبت کنند. زیرا کودکان 
هم می توانند مبتلا شــوند. از طرفی یک قسمت 
از کاهش ترس هم ناشــی از این است که عده ای 
مبتلا شده اند و تصور می کنند که ایمن شده اند، 
اما شفاف می گویم که هیچ مدرکی وجود ندارد که 
نشــان دهد که افرادی که مبتلا شده اند، ایمنی 

کامل پیدا کرده اند.
تا زمانی که بســتریها کاهش نیابد، مرگ 

۲00تایی مهمان ماست
حریرچی ادامه داد: در اســفند و فروردین میزان 
بستری در کل کشور بســیار زیاد شد، اما سپس 
روند کاهشی را حفظ کرد و اکنون مجددا روندی 
افزایشی دارد. به طوری که میزان بستری ما از هر 
۱۰۰ هزار نفر جمعیت حدود ۵ نفر است و روزانه 
تقریبا ۴۰۰۰ نفر فرد مشــکوک و یا کرونا مثبت 
را بســتری می کنیم تا زمانیکه ابتلا و بســتری 
صعودی است، دو تا سه هفته بعد مرگ های ناشی 
از بیماری نیز افزایش می یابد. زیرا پنج تا ۱۰ درصد 
افرادی که در بیمارستان بستری می شوند، فوت 
خواهند کرد. تا زمانیکه بستری کاهش نیابد، مرگ 

۲۰۰تایی 
مهمان ماست.

چاقی از ریسک فاکتورهای کروناست
 ۷۰ درصد مردم ما یا چاق هســتند یا اضافه وزن 
دارند و 3۰ درصد لاغرند و یا وزن نرمال دارند. در 
بالغین ۱۴ درصد دیابت دارند و ... افراد عادی که 
چاق هستند هم می توانند مبتلا شوند. چاقی یکی 
از ریسک فاکتورهای کروناست و ثابت شده که هر 
یک کیلوگرم  کاهش وزن، یک درصد احتمال ابتلا 

به کرونا را کاهش می دهد.
تهران منبع پخش کرونا به کل کشور

حریرچی درباره وضعیت تهــران، گفت: اکنون 
تهران منبع پخش بیماری به کل کشور تبدیل شده 
است و چرخش زیاد است؛ به ویژه در شهرستان 
های اطراف تهران مانند البرز و بعد هم شمال و... و. 
. هر کسی که از تهران به شهرهای اطراف در رفت و 

آمد است، می تواند افراد دیگر را آلوده کند.
وضعیت استفاده از ماسک در کشور

معاون کل وزارت بهداشت درباره وضعیت استفاده 
از ماسک در کشور، گفت: البته میزان استفاده از 
ماسک در کشور از ۲۲ درصد به ۵۰ الی 6۰ درصد 
افزایش یافته است، اما کافی نیست.  در عین حال 
طبق پروتکل ها ۹۵ درصد مردم هنگام خروج از 
خانه باید ماسک استفاده کنند و نیازی هم نیست 
که ماسک سه لایه و N۹۵ و... استفاده کنند، بلکه 

می توانند از ماسک خانگی استفاده کنند.
سیاستی برای ایمنی گله ای وجود ندارد

حریرچــی دربــاره رفتن به ســمت ایمنی 
جمعی در کشور، گفت: هیچ برنامه و توصیه 
و سیاستی مبنی بر اینکه به ایمنی جمعیتی 
یا ایمنی گله ای برسیم، از طرف دولت وجود 

ندارد.
حداقل تا یک ســال خبری از واکسن 

نخواهد بود
وی افزود: متاسفانه تصور می کنیم که واکسن 
ساخته می شود و تمام می شــود. در حالی که 
هیچ اعتباری در این بــاره وجود ندارد و حداقل 
تا یکســال خبری از توزیع عموم واکسن در دنیا 
نخواهد بود. در عین حال شک هم وجود دارد که 
برای ویروسی که ایمنی چند ماهه می دهد، چند بار 
در سال باید واکسن زد و آیا ایمنی دائمی می دهد 
یا خیر و شرکت ها هم بیشتر به دنبال پول هستند. 
در زمینه واکسن آنفلوآنزا در حال کار هستیم و هم 
تولید داخلی ما در این سال به عرصه می رسد و هم 
قرارداد بستیم که از کشور های مختلف وارد شود، 
اما نمی دانیم که با تحریم های ناجوانمردانه ای که 

وجود دارد، اوضاع چگونه می شود.
 حریرچی درباره دارو درمانــی کرونا نیز گفت: با 
تاکید می گویم که هیچ دارویــی که تاثیر معنی 
داری بر روی این ویروس منحوس بگذارد، وجود 
ندارد. داروی فاویپیراویر که مــردم برایش چند 
میلیون می دهند، ثابت شده هیچ تاثیری نداشته 
است. در عین حال باید توجه کرد گاهی یکسری 
افراد شیاد ادعای دارو می کنند و گاهی افراد ساده 
و نادان هستند. ۹۵ درصد افراد مبتلا به کرونا خود 
به خود بهبود می یابند. ۹ درصد بســتری ها هم 
خودشان خوب می شــوند. هیچ داروی گیاهی یا 
طب سنتی و شیمیایی بدون تجویز پزشک نباید 
استفاده شود. حتی رمدسیویر هم که اخیرا اعلام 
شد، در یک مرحله از بیماری حداکثر ۲۰ درصد 
تاثیر دارد و برای کسی که به ای سی یو می روند و 
لوله گذاری می کنند، هیچ تاثیری ندارد. مردم به 
دنبال این دارو ها نروند و از بیرون آن ها را خریداری 
نکنند. زیرا امکان تقلب در این دارو ها زیاد بوده و 

در عین حال تاثیری ندارند.
 وی درباره برگزاری مراسم محرم نیز گفت: کسانی 
که تریبون دارند، حرفی نزنند که بعدا خجل شوند. 
دین متولی دارد و مقاماتــی مانند رهبر و مراجع 
تقلید سلامت مسلمانان را اولویت قرار می دهند و 
سلامت را با محرم خواهیم داشت. اجازه دهید که 

سیاست گذاران تصمیم بگیرند.

معاون کل وزارت بهداشت: اوضاع اصلا خوب نیست

آگهى  مناقصـه

محمد مغزى نجف آبادى - شهردار نجف آباد شناسه: 920379

نوبت دوم

شهردارى نجف آباد در نظر دارد به استناد مصوبه شماره 99/895 مورخ 99/04/01 شوراى محترم اسلامى شهر، عملیات  
ساماندهى خیابان ساحل واقع در منطقه پنج شهردارى نجف آباد را با مجموع برآورد اولیه به مبلغ 5,000,000,000 ریال بدون 
احتساب تعدیل و ما به التفاوت، از محل اعتبارات عمرانى سال 1399 شهردارى و بر اساس فهرست بهاء ابنیه و راه و باند سال 1399 به  پیمانکار 

واجد شرایط واگذار نماید. 
شرایط شرکت در مناقصه: شرکت کنندگان باید  داراى شخصیت حقوقى مستقل و اساسنامه و رزومه کارى مرتبط و تجهیزات و ماشین آلات 
متناسب با موضوع مناقصه بوده و داراى صلاحیت و رتبه بندى لازم (حداقل پایه پنج در رشته راه و ترابرى) از معاونت برنامه ریزى و نظارت 

راهبردى ریاست  جمهورى باشند. 
مهلت و محل دریافت اسناد مناقصه: از واجدین شرایط دعوت مى شود جهت کسب اطلاعات بیشتر و دریافت اسناد مناقصه با همراه داشتن 

مدارك و رزومه شرکت، تا پایان وقت ادارى روز سه شنبه مورخ 99/05/14 به امور قراردادهاى شهردارى نجف آباد مراجعه نمایند. 
* شرکت کنندگان باید مبلغ 250,000,000 ریال بابت ضمانت شرکت در مناقصه را طى فیش واریزى به حساب سپرده شماره 0104544150002 

شهردارى نجف آباد و یا معادل آن را ضمانتنامه معتبر بانکى ارائه نمایند. 
* برندگان اول، دوم و سوم مناقصه هر گاه حاضر به انعقاد قرارداد نشوند سپرده آنها به ترتیب ضبط خواهد شد. 

* سایر اطلاعات مربوط به مناقصه در اسناد مناقصه مندرج است و شهردارى نجف آباد در رد یا قبول یک یا کلیه پیشنهادات مختار مى باشد. 

آگهى  تجدید فراخوان مناقصه عمومى 

شرکت عمران شهر جدید مجلسى

نوبت اول

شرکت عمران شهر جدید مجلسى در نظر دارد نسبت به برگزارى مناقصه عمومى ذیل  از طریق 
سامانه تدارکات الکترونیکى دولت به نشانى www.setadiran.ir  اقدام  نماید. 

شماره فراخوان 
موضوع مناقصهسامانه

مبلغ برآورد 
(ریال)مدت 

قرارداد

مبلغ ضمانتنامه شرکت 
شرایطدر مناقصه (ریال)

2099001397000004

حفاظت فیزیکى شهر 
جدید مجلسى اراضى 
دولتى و ساختمان هاى 
شرکت عمران مجلسى

 7,800,000,000
390,000,000یکسال 

داراى تایید صلاحیت 
حفاظتى و مجوزات لازم از 

نیروى انتظامى و
 پلیس پیشگیرى

- تاریخ انتشار مناقصه در سامانه مذکور: 99/5/1
- شرایط زمانى دریافت اسناد مناقصه از سامانه: حداکثر تا ساعت 14 روز پنجشنبه مورخ 99/5/9

- مهلت زمانى ارائه پیشنهادات: حداکثر تا ساعت 14 روز یکشنبه مورخ 99/5/19
- زمان بازگشایى پاکات: ساعت 10 صبح روز دوشنبه  مورخ 99/5/20

- نشانى کارفرما: اصفهان، کیلومتر 20 جاده مبارکه، بروجن، شهر جدید مجلسى، بلوار ارم شرکت عمران مجلسى 
کدپستى: 86316-45775 دورنگار: 031-52472214   تلفن: 031-52472733   

WWW.majlesi.ntdc.ir :سایت شرکت عمران مجلسى

شناسه: 925283

قابل توجه شهروندان گرامى آیا مى دانید با 
مفقود شدن مدارك شناسایى خود ممکن 
است شما به عنوان مجرم شناخته شوید؟

قابل توجه شهروندان گرامى آیا مى دانید با 
مفقود شدن مدارك شناسایى خود ممکن 
است شما به عنوان مجرم شناخته شوید؟

سایت ثبت آگهى مفقودى : 
agahinaslefarda.ir

031 - 32274793   -   32274792           021 - 88016649     -  88356308
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Iran exported around 3.8 million 
tons of commodities worth $967 
million to the UAE during the first 
quarter of the current fiscal year 
(March 20-June 20), according 
to the director general of Trade 
Promotion Organization of Iran's 
Arab-African Affairs Office.
“The figures indicate a 39% and 
8% growth in terms of tonnage 
and value respectively compared 
with the corresponding period of 
last year,” Farzad Piltan also told 
Mehr News Agency.Watermelon 
with $19 million and tomato 
with $18.47 million topped 

the list of Iran’s exports to the 
Persian Gulf Arab country during 
the three-month period under 
review.
Piltan noted that the growth in 
exports comes despite obstacles 
to bilateral trade caused by 
unilateral US sanctions and 
challenges posed by the new 
coronavirus pandemic.
According to Iran’s Ports and 
Maritime Organization, the two 
countries resumed bilateral 
marine trade early June after a 
three-month hiatus due to the 
pandemic.

Food, 
Beverages 
Inflation at 
24.2%
The average 
Consumer Price 
Index for food and 
beverage in the 
12-month period 
ending July 21, which 
marks the end of the 
fourth Iranian month, 
increased by 24.2% 
compared with last 
year’s corresponding 
period.
According to the 
Statistical Center of 
Iran, with a coefficient 
of 26.64%, the CPI of 
food and beverage 
stood at 264.9 in the 
month ending July 
21, indicating a 6.7% 
increase compared 
with the month 
before. 
The food and 
beverage index 
registered a year-
on-year increase of 
20.9%. 
The overall average 
annual inflation in 
Iran stood at 26.4% 
in the month under 
review.
SCI had put the 
average annual 
inflation rate for the 
preceding Iranian 
month, which ended 
on June 20, at 27.8%. 
The consumer 
inflation for the 
month under 
review (June 21-
July 21) registered 
a year-on-year 
increase of 26.9% 
compared with the 
similar month of the 
previous Iranian year. 
The year-on-year 
inflation of the month 
ending June 20 was 
22.5%. 
The overall CPI (using 
the Iranian year to 
March 2017 as the 
base year) stood at 
227.9 last month, 
indicating a 6.4% rise 
compared with the 
month before. 
SCI put the average 
annual both urban 
and rural inflation 
for the month under 
review at 26.4%. 
CPI registered a year-
on-year increase of 
27% for urban areas 
and 25.9% for rural 
areas in the month 
ending July 21. 
The overall CPI stood 
at 226.7 for urban 
households and 234.9 
for rural households, 
indicating a month-
on-month increase 
of 6.5% and 5.9% for 
urban and rural areas, 
respectively.
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Iran's Exports to UAE Rise Near 1$b in 
Three Months

 

Alireza Zali added 
that restricting 
the physical 
presence of 
employees to 
two-thirds of 
full capacity has 

visible and positive effects 
on traffic and on the public 
transport system, requesting 
him to extend the remote 
working order to 50% of the 
workforce, ISNA reported.
Resurgence of the Covid-19 
pandemic in Iran has dealt 
a heavy blow, especially 
to the northern province 
of Tehran, home to the 
country’s overcrowded 
capital, prompting local 
officials to plead for lockdown 
measures.
President Hassan Rouhani 
on Saturday announced that 
commemoration ceremonies 
marking the martyrdom 
anniversary of Imam Hussein 
(PBUH) will be held across 
Iran while observing safety 
guidelines and regardless 
of a region’s Covid-19 
transmission rate.
Less than a month away from 
the start of the lunar month of 
Muharram, Rouhani stressed 
that the observance of health 
protocols would allow safe 
participation in the annual 
mourning processions 

for the third Shia Imam 
and grandson of Prophet 
Muhammad (PBUH), 
President.ir reported.
“Mourning ceremonies 
for Imam Hussein [PBUH] 
must be held everywhere, 
in cities, villages, ‘red’ zones 
and ‘white’ zones alike,” the 
president stressed.
According to a government 
classification, colors “red”, 
“yellow” and “white” indicate 
the R value, or the number 
of people a patient can pass 
the disease to, in a respective 
county.
Although coronavirus-
related protocols for the 
two mourning months of 
Muharram and Safar have 
not been announced by 
the Health Ministry as yet, 
Rouhani hinted that limiting 
commemoration days and 
the use of open spaces could 
be part of the preventive 
measures.
Rouhani had earlier 
called mourning for Imam 

Hussein (PBUH) “an 
absolute necessity” and “an 
undeniable spiritual need”.
“No one can create a gap 
between science and religion; 
we will both heed science and 
obey religion,” he asserted. 
“We want to mourn but not 
infect mourners of Imam 
Hussein [PBUH]. This is what 
the public, religion and Imam 
Hussein [PBUH] want from 
us.”
“After four straight days, 
Iran’s overnight deaths fell 
below 200 once again, as 195 
fatalities took the nation’s 
total to 15,484,” Sima Sadat 
Lari, spokeswoman for the 
Health Ministry, was quoted 
as saying by ISNA.
Some 2,316 were diagnosed 
with Covid-19 on Saturday, 
taking the case tally to 
288,839.
The spokeswoman for the 
Health Ministry noted that 
13 of Iran’s 31 provinces 
are facing an alarming state 
due to rising cases and 

deaths, warning that non-
compliance with social 
distancing rules and other 
health protocols could lead 
to soaring numbers over the 
coming weeks.
Lari also asked people to 
refrain from traveling to 
Kish Island, a tourist hotspot, 
pointing to “concerning” 
infection numbers.
Deputy Health Minister 
Iraj Harirchi also advised 
against traveling, especially 
to holy cities and particularly 
Mashhad, Iran’s second most 
populous city.
Over 251,000 have recovered 
from the infectious disease in 
the past five months and there 
are currently 3,670 severely-
ill coronavirus patients in 
intensive care units, Lari said.
Iran has administered 2.3 
million diagnostic tests 
to identify coronavirus 
infections within its borders. 
Global Covid-19 cases neared 
16 million on Saturday and 
fatalities rose past 644,000.

Iran-Iraq Chazzabeh border 
crossing reopens
Chazzabeh Border crossing located in Dasht-e Azadegan 
County’s Bostan District, Khuzestan province, has been 
reopened for commercial exchanges between Iran and 
Iraq after five months of closure due to the coronavirus 
pandemic.
Governor of Dasht-e Azadegan Hossein Silavi said the 
border crossing resumed its commercial operations on 
Sunday morning (July 26) with strict health protocols in 
place.
He noted that Chazzabeh border crossing will be open all 
weekdays, except on official holidays.
On July 23, Khosravi border crossing (called Manzarieh 
on the Iraqi side) also resumed its commercial operations 
in a bid to facilitate the challenged exchanges between the 
two countries.
Khosravi border crossing links Iran’s Kermanshah 
province and Iraq’s Diyala Governorate.
The borders of Tamarchin, Parvizkhan and Bashmaq 
between the two countries remain closed to commercial 
exchanges.

Iran, Brazil review economic ties
 Senior Iranian and Brazilian officials discussed on Sunday 
the ways of boosting economic cooperation between the 
two countries.
Accompanied by their delegations, Iranian Ambassador 
to Brazil Hossein Gharibi and Governor of the State of 
Paraná Ratinho Júnior explored the ways of broadening 
mutual relations in the agricultural, petrochemical and 
technological fields.
Gharibi expressed Iran’s readiness for expansion and 
diversification of economic ties with the South American 
country, stressing the need for utilization of all capacities to 
compensate for the losses inflicted by the novel coronavirus 
pandemic.
Ratinho Junior, for his part, referred to the heavy damages 
by the coronavirus on Brazil’s economy, noting that 
creating job opportunities is high on the country’s agenda, 
hence, cooperation with Iran could pave the way to some 
extent in this regard.
The members of Iran-Brazil Parliamentary Friendship 
were also present in the meeting.

Iran Hails Growing Trade Ties 
with Uzbekistan
 Iran’s vice president for economic affairs highlighted the 
flourishing trade interaction with Uzbekistan, stressing the 
need for plans to remove the obstacles to trade exchanges 
caused by the coronavirus outbreak.
In a videoconference with Uzbekistan’s Minister of 
Investments and Foreign Trade Umurzakov Sardor 
Uktamovich on Saturday, Mohammad Nahavandian said 
the relations between Tehran and Tashkent have been 
growing rapidly in various fields.
The trade exchanges between Iran and Uzbekistan rose by 
40 percent in 2019, Nahavandian said, stressing that such 
progress would benefit the interests of the two nations and 
the region.
He further called for efforts to compensate for a decline in 
economic interaction after the outbreak of the coronavirus, 
saying the two nations can resort to various options to 
make up for the decrease.The vice president also noted that 
Iranian experts are prepared to provide Uzbekistan with 
technical and engineering services.For his part, the Uzbek 
minister described Iran as a major partner of his country, 
saying Tashkent has plans to strengthen ties with Tehran 
in the transportation industry.
The two sides agreed on the launch of talks about the 
extension of a preferential trade agreement, and decided 
to hold Iran-Uzbekistan Joint Commission in the second 
half of 2020 in Tehran.In a telephone conversation in 
May, Iranian President Hassan Rouhani and his Uzbek 
counterpart Shavkat Mirziyoyev discussed ways to 
enhance the bilateral ties and cooperation amid the global 
fight against the COVID-19 crisis.

In an open letter to Iran’s Health Minister Saeed 
Namaki, the head of Tehran’s Coronavirus 
Taskforce called for helping half of government 
employees in the capital Tehran pursue 
teleworking amid rising coronavirus infections 
and deaths.

Tehran Virus Taskforce Recommends 
Teleworking for %50 of Workforce
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$13.5b Invested 
in Mokran 
Petrochemical 
Complex
An estimated $13.5 billion has been invested 
for the construction of Mokran (also Makran) 
Petrochemical Complex in Chabahar, 
Sistan-Baluchestan Province, managing 
director of Negin Mokran Petrochemical 

Development Company said.“Construction 
of 18 petrochemical units have been planned 
in the complex. After completion, Chabahar 
city in the southeast will become Iran’s third 
petrochemical hub after Mahshahr in the 
southwest and Asalouyeh in the south,” IRNA 
quoted Alireza Moniri Abyaneh as saying.
The first phase of the complex, including six 
units, is expected to come online next year
The complex is being built on 1,200 hectares 
and when the first phase is fully operational, 
it will have an output capacity of 8.5 million 

tons per annum, including 1.65 million tons 
of methanol, he said. Portions of the output 
will serve as feedstock for petrochemical 
companies plus downstream industries and 
the rest will be exported.The petrochemical 
complexes will help improve the economy of 
the underdeveloped Sistan-Baluchestan and 
Hormozgan provinces.Moreover, 20 hectares of 
land in Shahid Beheshti Port in Chabahar, about 
20 kilometers from Mokran Petrochemical 
Complex, has been considered as the terminal 
to transport products, Moniri Abyaneh noted.



To shed more light on the 
issue, we reached out 
to Professor Cavell and 
below, is the full text of 
the interview: 
The recent harassing of 
an Iranian passenger 

plane by US warplanes brings to 
mind one fundamental question: 
Is US presence in Syria legitimate, 
since Damascus considers US 
forces as occupiers?
 In an op-ed article in the July 
24, 2020 Los Angeles Times 
entitled “Op-Ed: Trump’s troops 
in Portland are a constitutional 
outrage,” Erwin Chemerinsky, 
the dean of the UC Berkeley 
School of Law, wrote:
One of the most basic principles 
of our system of law is that for the 
federal government, including 
the president, to take an action, 
there must be constitutional 
and statutory authority. In light 
of this, what can and can’t the 
president do when it comes 
to law enforcement in cities?  
(Chemerinsky, July 24, 2020).
And while Trump tramples on 
the US Constitution at home, so, 
too, overseas is Trump flouting 
international law by continuing 
to deploy US troops in Syria, a 
country that has never invited 
the US into.
And thus we come to the July 23, 
2020 incident over Lebanese 
airspace where either one or 
several US F-15 jet fighters 
intercepted and harassed an 
Iranian passenger plane 
according to the pilot and 
passengers on the Iranian plane 
forcing it to descend abruptly and 
injuring three passengers in the 
process, whom had to be taken to 
hospital upon landing in Beirut.  
The Mahan Air Flight 1152 (an 
Airbus A310 airliner) had taken 
off from Iran’s capital of Tehran 
headed to the Lebanese capital 
of Beirut, a regular flight.
At this point, however, the 

international reader must 
understand that one of the illegal 
US military bases is located in 
the al-Tanf area of Syria, and 
since locating there in 2016, the 
US has declared a “de-conflict 
zone” that stretches 55 miles in 
all directions, thus claiming this 
airspace as under the control of 
the United States.  In short, the 
US is claiming a piece of Syria 
sovereign territory as its own, 
a blatant and clear violation of 
international law.
US Central Command, one of 
seven American world-wide 
regional combatant commands, 
is responsible, as per US 
hegemonic policy, for policing 
the Middle East, Egypt, Central 
and parts of South Asia.  On the 
day after the incident, CENTCOM 
claimed that only one single F-15 
had made a “visual inspection” of 
the Iranian passenger plane “in 
accordance with international 
standards” so as to ensure the 
safety of US coalition forces 
at the al-Tanf military base.  
CENTCOM added that the F-15 
jet fighter flew at “a safe distance 
of approximately 1,000 meters” 
[i.e. 1,094 yards] from the Iranian 
passenger plane.
Why is US basically keeping its 
forces in Syria? Can it be for the 
country’s oil? Or are there any 
other reasons?
The United States first 
introduced US troops into the 
sovereign country of Syria in 
September of 2014 under the 
pretext that they were fighting 
the Daesh/ISIS terrorist forces.  

As is well-known now, the entire 
US intervention was staged 
and planned beforehand by the 
Central Intelligence Agency 
(CIA) with the cooperation 
of Saudi, Israeli, and other 
intelligence agencies under 
an operation called Timber 
Sycamore.  The program sought 
to oust elected Syrian President 
Bashar Al Assad and replace him 
with a willing puppet in order 
to build an oil pipeline across 
Syria from the Kingdom of Saudi 
Arabia to Turkey to transit lines 
supplying Europe.  However, 
because Syria had not declared 
war on neither the United 
States nor any other country, 
the US had to create a pretext 
for entering Syria with military 
force utilizing the international 
law emerging norm of 
“humanitarian intervention” 
which has been pushed by the 
United States for years under 
the banner of “Responsibility 
To Protect” or “R2P” for short.  
As Wing Commander J.E. 
Linter notes:Humanitarian 
intervention is defined here as 
‘the threat or use of force across 
State borders by a State (or group 
of States) aimed at preventing or 
ending widespread and grave 
violations of the fundamental 
human rights of individuals other 
than its own citizens, without 
the permission of the State 
within whose territory force is 
applied’ (Linter, 2006).In other 
words, so-called “humanitarian 
intervention” represents a 
direct violation of the principal 

of state sovereignty which 
originated with the 1648 Treaty 
of Westphalia that ended the 
Thirty Years’ War.  Sovereignty 
is another word for the concept 
of supreme authority.  With 
regards to states in the modern 
world, a sovereign state is said 
to have exclusive authority over 
the territorial boundaries of the 
state as well as all that exists on, 
under, and above its boundaries.
Thus, supplanting the basic 
principal of state sovereignty 
undermines the entire structure 
of international relations as 
it has existed for the past 372 
years.  And while some will argue 
that this state-centric system 
is antiquated in today’s world 
where pandemics, natural 
disasters, and nuclear incidents 
do not respect state boundaries, 
most of the world is not willing 
to accept obvious imperialist 
intervention creeping into a state 
under the pretext of R2P.
And US intervention into Syria in 
September of 2014 was just this 
sort of intervention, as has been 
so many of US interventions in 
its history.  The justifiable fear of 
most international law scholars 
and political scientists is that 
such an intervention into another 
country without their express 
permission will only lead to 
continuous and prolonged war, 
just as has happened in Syria 
since 2014.  Such imbroglios only 
serve to reinforce the doubt or 
outright opposition of opponents 
to this so-called emerging norm.  
As Eaton writes:

Iran to take all legal action 
to condemn US harassment: 
envoy
 Iranian Ambassador to Lebanon Mohammad-
Jalal Firouznia stressed that Iran will follow up 
the US harassment of an Iranian airliner which led 
to the emergency landing of this plane at Beirut 
airport.
He made the remarks during his visit to the 
injured passenger of Mahan airliner at Al Rassoul 
Al Azam Hospital in Beirut.
Referring to the recent provocation by US 
warplanes against an Iranian airliner, Firouznia 
said that this is a clear example of the terrorist and 
criminal actions that the Americans are carrying 
out in the region.
Iran will take all necessary legal action to 
condemn US harassment, he added, saying that it 
will pursue the matter in the United Nations, the 
International Civil Aviation Organization (ICAO), 
and the relevant courts.
Two US warplanes put the lives of tens of Iranian 
and Lebanese civilians in danger after conducting 
dangerous maneuvering near Beirut-bound 
Mahan Air’s Flight 1152 on Syria’s air on Thursday 
night. The airliner’s pilot reportedly reduces flight 
altitude to avoid colliding with the warplanes 
which led to several injuries among passengers.
Iran immediately reacted to the incident, saying it 
will give a firm response in proper time.
President says Govt 
determined to create balance 
to thwart pressures
Iranian President Hassan Rouhani said on Sunday 
that the Government is determined to create a 
balance in terms of satisfactory supply of the 
fundamental needs of the people and thwart all 
pressures imposed by the enemies as well.
The government will keep the forex market in 
balance, President Rouhani said at an economic 
session with participation of members of the 
cabinet in Tehran.
State bodies should be pioneer in the fight against 
moves which may lead to increase in prices, the 
president said.
Along with boost in production, the government 
plans to set proper prices for different products, 
he noted.
The president stressed the importance 
of controlling the prices in order to ease the 
pressure caused by the [US] economic war and the 
coronavirus pandemic on the people.
Under the current difficult circumstances 
amounted to a record in the history of the country, 
the Government has managed economy to be 
independent from oil income thanks to domestic 
exporters, entrepreneurs and producers, the 
president stated.
In the today meeting, the Governor of Central Bank 
of Iran (CBI) Abdolnasser Hemmati, presented a 
report on forex as well.

US' al-Tanf base violating Syrian 
sovereignty, intl. law

Pointing to harassment of a Mahan airliner 
by US warplanes, an American academic 
notes that the US’ establishment of the 
al-Tanf military base in Syria is a violation 
of the country’s sovereignty as well as 
international law.
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US cannot tolerate Iran’s 
ties with neighbors: advisor
 Americans cannot tolerate Tehran-Beijing, Tehran-
Moscow, and Tehran-Baghdad relations and also 
Iran’s relations with some neighboring countries, said 
an advisor to Iran’s Parliament Speaker.
Speaking in a TV program broadcasted from IRIB on 
Saturday night, Iranian Parliament Speaker's Special 
Adviser for International Affairs Hossein Amir-
Abdollahian said that Iran’s priority is to boost ties 
with neighbors such as Iraq and to use such ties solve 
challenges posed by the White House’s ‘unilateral, 

crazy’ policies.
Pointing to the recent visit of Iraqi PM Mustafa al-
Kadhimi to Tehran, he said that the trip shows the 
depth of ties between the two countries.
As far as economic ties are concerned, there has been 
a major increase in bilateral trade as it is standing at 
$14 billion on a yearly basis, while Iran’s trade with 
European countries does not even rich $3 billion, 
Amir-Abdollahian added.
He went on to say that PM al-Kadhimi openly paid 
an official visit to Iran while Americans are busy 
pressuring all countries, including Iraq, to cut 
economic ties with Tehran.
The most important message of Iraqi PM’s meeting 

with the Leader of the 
Islamic Revolution 
Ayatollah Khamenei 
was the message 
of ‘friendship, 
brotherhood, and 
support’.
Heading a high-ranking 
delegation, al-Kadhimi paid 
a two-day visit to Tehran last 
week and met with senior Iranian 
officials including the Leader, President 
Rouhani, and Parliament Speaker Ghalibaf among 
others.

In other words, 
so-called 
“humanitarian 
intervention” 
represents a 
direct violation 
of the principal 
of state 
sovereignty.
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US 
Harassment 
of Iranian 
Plane A 
‘Double 
Crime’: Syria
S y r i a ’ s 
Ambassador to 
the UN Bashar al-
Ja’afari said the 
harassment of an 
Iranian airliner 
by US jets was “a 
double crime” as 
the Americans 
both violated the 
Syrian sovereignty 
and contravened 
the Chicago 
Convention on 
International Civil 
Aviation by staging 
the maneuvering.
“This is not the 
first time they 
threaten Iranian 
passenger planes… 
they dropped an 
Iranian plane over 
the (Persian) Gulf 
waters on July 3rd, 
1988 that led to the 
martyrdom of 290 
passengers,” al-
Ja’afari said.
According to the 
official Syrian 
Arab News Agency 
(SANA), Syria’s 
Ambassador in 
Tehran Adnan 
M a h m o u d 
also called the 
h a r a s s m e n t 
“a tangible 
embodiment of 
the US terrorist 
method that 
targets the lives 
of civilians, 
including children 
and women, in a 
flagrant violation 
of international 
conventions.”
“The hostile 
act can’t be 
separated from 
the US practices 
in supporting 
terrorism and 
looting the 
Syrian people’s 
resources,” Adnan 
said in a statement.
The Iranian aircraft 
had taken off 
from the capital 
Tehran and was 
en route to the 
Lebanese capital 
Beirut when 
US warplanes 
c o n d u c t e d 
a g g r e s s i v e 
maneuvers and 
came dangerously 
close to the plane 
over Syria’s al-
Tanf region on 
Thursday night. 
The maneuvering 
caused injuries 
among the 
passengers.
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 MP urges FM to discuss US 
expel from PG with regional 
states
 A member of the Iranian parliament called on Foreign Ministry to 
follow up the US harassment of an Iranian airliner and negotiate with 
regional countries over US expel from Persian Gulf.
Speaking in an interview with Fars News Agency on Sun., Tehran's 
representative in Iranian parliament Seyed Nezamoddin Mousavi 
said that the Islamic Republic of Iran has repeatedly stated that the 
US military presence in various countries causes insecurity in the 
region.
Referring to the recent provocation by US warplanes against an 
Iranian airliner, he said that despite the fact that the Americans tried 
to make excuses for their harassment, it is clear that the Americans 
are constantly seeking to create tension and sedition in the region, 
and in this regard, they do not hesitate to harass a passenger plane.
He went on to say that the US actions are solely for the purpose of 

inciting sedition and insecurity, and Iran's Foreign Ministry must 
take a firm stand against this American aggression.
Mousavi noted that the Foreign Ministry must legally prosecute 
the US harassment in international forums, including the UN 
and ICAO.
He added that in addition, Foreign Ministry should negotiate with 
the regional countries over US expel from the region.
Two US warplanes put the lives of tens of Iranian and Lebanese 
civilians in danger after conducting dangerous maneuvering near 
Beirut-bound Mahan Air’s Flight 1152 on Syria’s air on Thursday 
night. The airliner’s pilot reportedly reduces flight altitude to avoid 
colliding with the warplanes which led to several injuries among 
passengers.
Iran immediately reacted to the incident, saying it will give a firm 
response in proper time.
“The Islamic Republic of Iran leaves no hostile action against the 
Iranian nation unanswered and will give a firm and appropriate 
response to any unwise measure when the time is ripe,” Seyyed 
Abbas Mousavi said on Friday, hours after two US warplanes 

conducted 
dangerous maneuvering near 

Mahan Air’s Flight 1152.
Foreign Minister Mohammad Javad Zarif also condemned the 
‘lawlessness’ of the United States which ‘endangered’ lives of civilians 
on board the Iranian airliner.

News



Revenge for Lt. Gen. Soleimani to change fate of region
 First Deputy Speaker of Iranian Parliament Seyyed Amir Hossein Ghazizadeh 
Hashemi said that the revenge for Lt. Gen. Soleimani will change the fate of the 
region.Referring to the harassment of US fighter jets for the Iranian airliner, 
Ghazizadeh noted that the US is afraid of Iran’s revenge for the martyrdom of Lt. 
General Soleimani.He further said that Parliament National Security and Foreign 
Policy Commission along with Iran’s Armed Forces will adopt necessary measures to 
give a strong and decisive response to the hostile enemy.Two US warplanes put the lives of tens 
of Iranian and Lebanese civilians in danger after conducting dangerous maneuvering near Beirut-bound 
Mahan Air’s Flight 1152 on Syria’s air on Thursday night. The airliner’s pilot reportedly reduces flight altitude 
to avoid colliding with the warplanes which led to several injuries among passengers.

 Iran’s embassy in Kabul 
in a statement rejected 
the untrue and fallacious 
remarks made by the US's 
special envoy for Afghanistan 
Zalmay Khalilzad on 
Iran’s position in Afghan 
peace talks, stressing Iran 
supports peace talks based 
on Afghan ownership and 
leadership.“Following the 
erroneous statements of a US 
official regarding the views 
and actions of the Islamic 
Republic of Iran in the Afghan 
peace process, the Iranian 
Embassy in Kabul reaffirmed 
Iran's support for peace and 
stability in Afghanistan, 
reiterating Iran's firm 
position on the need to 
establish peace based on 
the results of Afghan-led 
peace talks,” according to the 
statement.
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The two sets of exercises, which usually take place 
in March and August, are also watched closely by 
North Korea and are related to preparations for 
Seoul to take back the wartime operational control 
(OPCON) of its forces from the US.
"South Korea and the US shared the need to do 
what we are supposed to do and can do (as for 
the summertime exercise) after fully taking the 
current coronavirus situation into consideration," 
a Seoul government source said, Yonhap news 
agency reported.
It is practically impossible to stage the exercise in 
a full-scale manner, as American troops necessary 
for the exercise could not come to South Korea in 
large numbers due to COVID-19.
"If a troop deployment from the US is not a must, 
we would not have to postpone the exercise that 
much," another source said.
It was supposed to take place for about two weeks 
starting around on Aug. 10. The allies are now 
eyeing mid- to late August, he added.
A military officer said that the authorities have 
been fully prepared for the upcoming exercise on 
the premise that it will be staged normally.
"As it is based on the computer-simulated 
command post exercise, not outdoor drills, we've 
been working hard to implement thorough 
COVID-19 prevention steps," he added.
The exercise, if held, will focus on a Full Operational 
Capability (FOC) test to verify if Seoul is on course 
to meet the conditions for the envisioned OPCON 
transition. It will, at the same time, be programmed 
to check and strengthen their combined readiness 
posture, according to the sources.
The South Korean authorities have called for the 
FOC test to be a key feature of the exercise, as the 
two sides agreed earlier. But the US military has 

reportedly maintained that it should be meant to 
boost their joint posture as a replacement of the 
springtime training.
"South Korea and the US are in the final stage of 
consultations to come up with an optimal way. The 
two sides fully understand each other's stance and 
have been working to fine-tune their differences," 
a government official said.
During the summertime exercise held in August 
2019, Seoul and Washington conducted an initial 
operational capability (IOC) test, and their defense 
ministers decided to move on to the FOC test. 
Following the FOC test, the allies will carry out a 
Full Mission Capability (FMC) test.
The Seoul government seeks to retake the OPCON 
under the current Moon Jae-in administration 
whose term will end in May 2022, though the 
transition is not time-based but conditions-based.
On Tuesday, Defense Minister Jeong Kyeong-doo 
told a parliamentary session that the exercise is 
"necessary to protect the national security and the 
combined readiness posture."
Asked about ongoing discussions on the combined 
exercise, US Forces Korea (USFK) Public Affairs 
Director Col. Lee Peters said, "As a matter of USFK 
policy, we do not comment on planned or executed 
training, but rather view training as routine 
and continuously executed by all professional 
militaries to maintain trust, proficiency and 
readiness."
Earlier, unification minister nominee Lee In-young 
said he personally hopes that South Korea and 
the US postpone the exercise, noting that such 
flexibility could serve as a new message for North 
Korea.
The communist country has long lashed out at 
South Korea-US combined exercises, calling them 
a rehearsal for invasion of the North.
Last month, the regime drastically heightened 
tensions on the Korean Peninsula by blowing 
up the inter-Korean liaison office building in the 
North's border town of Kaesong and threatening 
to take military actions against the South.
North Korea then suspended those plans upon 
leader Kim Jong-un's instruction, though it has 
hinted at continued moves to bolster "a war 
deterrent" to cope with "the potential military 
threat."

As one of the speakers of the 2nd round of 
MSTF Science Promotion Meeting, Hossein 
Ghanaati, head of Coronavirus think 
tank in Tehran province, and professor 
of Neurointerventional Radiology at 
Tehran University of Medical Sciences, 
talked about the advantages of utilizing 
AI-Med—a system drawing on Artificial 
Intelligence for diagnosis of COVID-19 via 
chest CT scan.
He asserted that in Iran we have not passed 
the first wave of this disease yet.
“Coronavirus is a real war; a war against 
the existence of human beings,” he said.
Expressing doubts about the efficiency 
of any COVID-19 vaccine produced in 
the future, he stated that “COVID-19’s 
behavior is different from other viruses. 
The amount of IgG in recovered patients is 
reduced after a while.”
He proposed 3 strategies which can help 
to control the current crisis worldwide: 1) 
prevention; 2) effective management by 
the governments; and 3) tracking.
Maintaining that the second peak is 
predicted to be in autumn, Ghanaati said 

“as people have more indoor activities in 
that time of the year, the risk of infection 
increases.”
Emphasizing the importance of wearing 
masks by everyone, he asserted that “herd 
immunity, which occurs when a large 
portion of a community becomes immune 
to a disease by getting infected, does not 
help to curb COVID-19.”
He said while RT-PCR test is not accurate 
and its result gets ready in 2 days, chest CT 
scan test done via AI-Med is more accurate 
and the result gets immediately ready.
Asked how this system can help the 
detection of the COVID-19 patients in 
crowded areas like airports, Ghanaati 
replied: “our new system aims to detect the 
infected subjects with the help of X-ray. It 
will not substitute the doctor’s diagnosis, 
but it will help detecting infected people in 
crowded places like airports immediately.”
“The advantage of utilizing AI in the 
current pandemic is that no data is 
missed,” he observed.
Regarding the utilization of AI-Med in 
Islamic countries, he said that “so far, 
Afghanistan and Iraq have consulted with 
us and have used our pieces of advice.”
Science Promotion Meetings are a series 
of meetings held by the Mustafa(pbuh) 
Science and Technology Foundation 
(MSTF) in order to communicate science 
and scientific achievements to the public.

S. Korea, US to Stage Scaled-Down Summertime 
Combined Exercise: Sources

Herd immunity rejected as solution to 
COVID19- pandemic

South Korea and the United States have agreed to stage 
a major combined exercise next month in a scaled-back 
manner, rather than cancelling it, amid the continued spread 
of the new coronavirus, sources said Sunday.
Whether and how to conduct annual summertime exercises 
between the two countries have been a focus of attention as 
their springtime drills were postponed indefinitely due to the 
coronavirus pandemic.

Academics from top universities discussed the efficacy of 
AI-assisted COVID19- diagnosis system they had proposed 
months ago, during the 2nd round of MSTF Science 
Promotion Meeting held on July 2020 ,22.

Expressing 
doubts about the 
efficiency of any 
COVID19- vaccine 
produced in the 
future, he stated 
that “COVID-
19’s behavior is 
different from 
other viruses. The 
amount of IgG in 
recovered patients 
is reduced after a 
while.”

"If a troop 
deployment 
from the US is 
not a must, we 
would not have 
to postpone the 
exercise that 
much," another 
source said.

Israel in Message to 
Hezbollah: We Didn’t 
Intend to Kill Your 
Fighter
Terrified of Hezbollah’s retaliation, 
Israel sent a message to the Lebanese 
resistance movement saying that it 
didn’t intend to kill the movement’s 
member Ali Kamel Mohsen in recent 
aggression on Damascus.In the 
message, which has been sent to 

the Lebanese movement through 
the United Nations, Israel has told 
Hezbollah that it was unaware that 
its fighters were in the area, the 
Lebanese Al-Mayadeen channel 
reported Saturday night.Hezbollah 
has confirmed that it had received 
the messages, but has not provided 
any comment on the content.The 
occupied territories have been 
overwhelmed by "fear and alertness” 
about the possibility of a retaliatory 
attack by Hezbollah after the 

popular organization announced 
the martyrdom of Ali Kamel Mohsen, 
one of its members, in Israel’s July 
20 aggression on Damascus.Israel’s 
military has taken a number of steps 
to increase preparedness after 
the announcement of Mohsen’s 
martyrdom, according to Press TV.
In several towns in the north of 
occupied territories, roads that pass 
through exposed areas will be closed 
and alternate routes will be made 
available, according to Israeli media.



بازار ماسک، در اولویت بازرسی
بر اساس مصوبه جدید ســتاد تنظیم بازار ماســک و مواد اولیه تولید آن از جمله، ملت بلون و پارچه در صدر 

اولویت های بازرسی قرار گرفت.
 اخیرا جدال بر ســر رعایت نرخ مصوب ماســک بالا گرفته و در حالی که وزارت صنعــت، معدن و تجارت 
داروخانه هایی را که ماســک را با قیمت بیش از ۱۵۰۰ تومان عرضه می کننــد »متخلف« توصیف می کند، 

داروخانه ها می گویند تاکنون هیچ ماسکی با نرخ مصوب دریافت نکرده اند و قیمت ماسک در داروخانه نیز بیش از 
۲۰۰۰ تومان است. البته وزارت صمت وعده داده که در فرآیند سیستمی کردن تولید و توزیع ماسک،  اگر تخلف هر 

یک از شبکه های تولید و توزیع احراز شود، سهمیه مواد اولیه آنها قطع می شود که این روند می تواند مانع از گران فروشی 
ماسک شود.  در این میان نایب رئیس اتحادیه تولید و صادرات نساجی و پوشاک معتقد است بخشی از مواد اولیه عرضه شده از سوی 

وزارت صمت از کانال هایی وارد بازار می شود، اما وزارت صمت باید بتواند، قیمت فروش در واحدهایی که به آنها مواد اولیه ارائه می کند را 
کنترل کند.  همچنین طبق این مصوب ستاد تنظیم بازار،  فهرست سایر کالاهای اولویت دار برای بازرسی و نظارت در هفته پیش رو شامل فولاد از 
جمله شمش، اسلب، میلگرد، تیرآهن و ورق، لوازم خانگی، لاستیک باری سبک و سنگین، کاغذ، مواد پتروشیمی گریدهای پرمصرف و کالاهای 

اساسی با ارز ۴۲۰۰ تومانی اعم از جو، ذرت، برنج، روغن، دانه های روغنی و شکر است.

۲۸ درصد کسری بودجه تامین شد
از آنجا طبق برآوردها بودجه سالجاری حدود ۱۵۰ میلیارد تومان کسری دارد، تاکنون بیش از ۴۲ هزار و ۵۰۰ 
میلیارد تومان آن از طریق انتشار اوراق تامین شده است. همچنین، طبق گفته رئیس مرکز مدیریت بدهی ها و 
دارایی های مالی عمومی خزانه داری کشور تا پایان شهریور معادل ۶۰ هزار میلیارد تومان از هزینه های بودجه 

هم به صورت نقدی تامین خواهد شد. 
بودجه امسال از زمانی که به مجلس تحویل داده شد، کارشناسان اقتصادی از آنجاکه تحقق درآمدهای بودجه 

مورد شک و تردید قرار داشت نسبت به کسری بودجه هشدار می دادند تااینکه سرانجام دولت به طور رسمی کسری 
بودجه را اعلام کرد و این کسری را مرکز پژوهش های مجلس ۱۵۰ هزار میلیارد تومان اعلام کرد اما وزیر اقتصاد این رقم 

را منطقی ندانست و کسری بودجه را در بدبینانه ترین حالت ۱۴۰ هزار میلیارد تومان بیان کرد. 
پس از این موضوع، تامین کسری بودجه مورد توجه قرار گرفت که در این زمینه دولت انتشار اوراق بدهی، عرضه سهام شرکت های دولتی و اموال مازاد 
دولت را مدنظر قرار داد و تاکنون طبق اعلام بانک مرکزی با حراج اوراق بدهی دولت طی هفت مرحله حدود ۳۶ هزار میلیارد تومان از کسری بودجه 
بدون خلق نقدینگی تامین شده که حدود ۷۰ درصد این اوراق توسط بانک های خصوصی و دولتی و ۳۰ درصد آن نیز توسط نهادهای مالی بازار سرمایه 

نظیر شرکت های سرمایه گذاری، صندوق های سرمایه گذاری و شرکت های تامین سرمایه خریداری شده است. 
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برای ایجاد 
شفافیت، دریافت کد 
رهگیری بابت اتصال 
کد پستی به کد ملی 

باید الزامی باشد؛ 
باید این موضوع به 
اتحادیه مشاوران 

املاک اعلام شود که 
بنگاهی ها از مردم 
بابت کد رهگیری، 
هزینه ای دریافت 

نکنند
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 از بازار خودرو 
چه خبر؟

به گفته رئیس اتحادیه نمایشگاه داران 
و فروشندگان خودرو تهران، با کنترل 
بازار ارز، تقریبــا روند قیمتی در بازار 
خودرو ثابت مانده و تغییر چندانی در 
قیمت ها ایجاد نشده است؛ نکته حائز 
اهمیت اینجاست که تعیین کننده 
اصلی قیمت بازار خودرو میزان عرضه 

و تقاضا و تناسب میان آن هاست.
ســعید موتمنی در رابطه با آخرین 
وضعیت بازار خودرو و مسیر قیمتی آن 
طی روزهای اخیر، آن هم در شرایطی 
که قیمت ارز چند روزی است که به 
حالت کنترل در آمــده، اظهار کرد: 
نســبت به هفته های گذشته که ارز 
نرخ های بالایی داشت، قیمت خودرو 
در بازار تغییر چندانی نداشته است 
و همچنان مشــتری در بازار نیست؛ 
فروشنده بسیار است اما مشتری برای 

خرید مراجعه نمی کند.
رئیــس اتحادیه نمایشــگاه داران و 
فروشندگان خودرو تهران تاکید کرد: 
زمانی که نرخ دلار در محدوده ۲۵ هزار 
تومان بود، با افزایش قیمت خودرو در 
بازار روبرو شدیم اما حال که دلار در 
کانال ۲۰ هزار تومان قرار گرفته است. 
طبق بررسی ها می بینیم که اختلاف 
قیمت چندانی نسبت به هفته گذشته 
مشاهده نمی شــود اما فاصله قیمت 

کارخانه و بازار همچنان بالاست.
وی تصریح کرد: این اختلاف قیمت 
کارخانه و بازار که طی سال های اخیر 
ایجاد شده است، روزبه روز با کاهش 
عرضه خودروســازان، بیشتر شده و 
در حال حاضر به مرحله ای رســیده 
که مشاهده می شود اختلاف قیمتی 
برخی خودروها به ۱۰۰ درصد رسیده 
است. موتمنی افزود: برخلاف آنچه 
که خودرو کالای مصرفی و ضروری 
است که باید متناسب با نیازی که در 
بازار برای آن وجود دارد، تامین شود، 
از سال گذشته به این نیاز به درستی 
پاسخ داده نشــده و  در نهایت هم به 
همین فاصله فاحش قیمتی کارخانه 
و بازار منجر شــده ؛ لذا خودرو را به 
کالایی سرمایه ای تبدیل کرده که به 

دست مشتری واقعی هم نمی رسد .
طبق تاکیــد این مقــام صنفی، اگر 
بخواهیم این فاصله قیمتی کاهش 
یابــد، خــودرو بایســتی از کالای 
سرمایه ای خارج و به کالای مصرفی 
تبدیل شود؛ این مهم نیز زمانی اتفاق 
خواهد افتاد  که خودرو به اندازه کافی 
تولید و به بازار عرضه شود. هر کالایی 
که در بازار دچار کمبود عرضه شود، به 
کالایی سرمایه ای تبدیل می شود که 
کوچکترین نوسان نرخ  ارز هم آن را 
تحت تاثیر قرار می دهد. رئیس اتحادیه 
نمایشگاه داران و فروشندگان خودرو 
تهران ادامه داد: با افزایش قیمت ارز 
به دلیل اینکه خودرو به چشم کالای 
سرمایه ای دیده می شــود، افرادی 
که خــودرو در اختیار دارنــد، با این 
دید که احتمــالا قیمت ها بالاتر هم 
خواهد رفت و سود بیشتری حاصل 
خواهد شد، از فروش خودروهای خود 
امتناع می کنند؛ از سوی دیگر به دلیل 
بالا رفتن قیمت ها به همین شــیوه، 
مشتری  نیز نمی تواند خرید خود را 

انجام دهد.
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     دعوای »اجباری بودن« 
یا »اجباری نبودن« صدور 

کد رهگیری
در تمــام ایــن ســال ها، 
درگیری میــان اتحادیه 
مشاوران املاک با نهادهای 
بالادســتی برای الــزام به 
دریافت کد رهگیری ادامه داشت تا اینکه 
در مصوبه ستاد ملی مبارزه با کرونا که در 
جهت حمایت از مســتأجران به تصویب 
رسید؛ هم برای تمدید خودکار قراردادها 
)جهت کاســتن از میــزان جابجایی ها 
بخاطر شیوع کرونا( و هم برای دریافت وام 
ودیعه مسکن، داشتن کد رهگیری برای 
قراردادهای رهن و اجاره جزو شروط اعلام 
شد. محمد اسلامی وزیر راه و شهرسازی 
اواخر تیرماه در برنامه زنده شــبکه خبر 
از افزایــش ۸۰۰ درصــدی دریافت کد 

رهگیری پس از اعلام مصوبه ســتاد ملی 
کرونا خبر داد. با این حال بسیاری از افرادی 
که در دفاتر مشاوران املاک قرارداد اجاره 
امضا می کنند، اعلام می کنند که نیازی به 
دریافت کد رهگیری ندارند؛ چون مشاوران 
املاک بــه آنها می گویند مــا در صورتی 
که کد رهگیری صادر کنیــم، مجبور به 
پرداخت ۹ درصد مالیات بر ارزش افزوده 
خواهیم بود که این رقم را می بایست موجر 
و مستأجر پرداخت کنند؛ به خصوص که 
در حال حاضر با افزایش سرسام آور اجاره 
بها، در شهر تهران مشاوران املاک بعضاً تا ۱ 
میلیون تومان علاوه بر کمیسیون قرارداد، 

از موجر و مستأجر دریافت می کنند.

    دریافت کد رهگیری رایگان است
این در حالی اســت که قانونا اخذ وجهی 
بیش از رقم کمیسیون غیر قانونی است و 
مشاوران املاک ملزم به صدور کد رهگیری 

به صورت رایگان هستند.

    چکونه وام ودیعه اجاره مسکن 
»صوری« بگیریم!؟

از سوی دیگر، از آنجایی که کد رهگیری 
در قراردادهای مســکن، عبارت است از 
تطبیق کد ملی با یک کد پستی، به راحتی 
هر فردی می تواند با خرید کد ملی و کد 
پستی در بازار سیاه، نسبت به انعقاد قرارداد 
صوری اقدام کند؛ و بدون آنکه واقعاً در یک 
واحد مسکونی مستقر شــود، وام ودیعه 

مسکن دریافت کند.
با توجه بــه اینکه اقســاط وام ودیعه ۱۳ 
درصــدی در تهران چندان بالا نیســت، 
دریافت کننده وام ودیعه صوری می تواند 
به یکی از افــراد مخل بازارهــای دارایی 
همچون ارز، سکه، بورس و... تبدیل شود؛ 
به نظر می رسد تجمیع سامانه های املاک 
و مســتغلات )وزارت صمت( و املاک و 
اسکان )وزارت راه و شهرسازی( می تواند 
یکی از راه های مقابله با امضای قراردادهای 
صوری اجاره برای دریافت وام ودیعه باشد.

بسیاری از متقاضیان واقعی دریافت وام 
ودیعه مســکن معتقدند هیئت دولت یا 
ســتاد ملی مبارزه با کرونا باید مصوبه ای 
به وزارت صمت و سپس اتحادیه مشاوران 
املاک ابلاغ کند که مردم با ارائه اســناد 
قراردادهای عادی اجاره خود، بتوانند بدون 
پرداخت هزینه جدید، کد رهگیری دریافت 
کنند. همچنین در این بازه زمانی، مشاوران 
املاک نیز ار پرداخت مالیــات بر ارزش 
افزوده معاف شوند یا ارقام آن کاهش یابد.

    شــاکری: دریافت کد رهگیری 
الزامی است اما مشاوران املاک نباید 

هزینه اضافه دریافت کنند
اقبال شاکری عضو کمیســیون عمران 
مجلس درباره وام ودیعه مسکن و الزام به 
دریافت کد رهگیری اظهار داشت: برای 
ایجاد شفافیت، دریافت کد رهگیری بابت 
اتصال کد پســتی به کد ملی باید الزامی 

باشد؛ باید این موضوع به اتحادیه مشاوران 
املاک اعلام شــود که بنگاهی ها از مردم 
بابت کد رهگیری، هزینه ای دریافت نکنند. 
وی ادامه داد: برخی مشاوران املاک کار 
مردمی که برای امضای قراردادهای خرید 
و فروش یا رهن و اجاره مســکن مراجعه 
می کنند را سخت و پیچیده کرده اند؛ ما 
در طرح دو فوریتی مســکن که به زودی 
اعلام وصول می شود، به قراردادهای اجاره 
مســکن هم پرداخته و اعلام کرده ایم که 
باید همه قراردادهای رهن و اجاره و خرید 
و فروش، ثبت رسمی و در سامانه اسکان، 
ثبت و کد رهگیری صادر شود. شاکری با 
اشــاره به گریزان بودن بسیاری از افراد از 
شفاف بودن به دلایل متعدد، تصریح کرد: 
با توجه به اینکه امکان تطابق بیش از یک 
کد ملی با یک کد پستی برای دریافت کد 

رهگیری وجود ندارد، با هدف جلوگیری از 
فروش کد ملی و کد پستی برای دریافت کد 
رهگیری های غیر واقعی، باید سامانه های 
متعدد شامل ثبت اســناد، ثبت احوال، 
سامانه املاک و مستغلات، سامانه صدور 
پایان کار شهرداری ها، سامانه انشعابات 
دســتگاه های خدماتی تابعه وزارت نیرو 
و... با سامانه املاک و اسکان منطبق شده 
تا از فروش کد رهگیری های غیر واقعی 

جلوگیری شود.

    خسروی: اگر مشاور املاکی برای 
کد هزینه اضافه از کمیسیون بخواهد، 

مردم به اتحادیه اطلاع دهند
مصطفی قلی خســروی رئیس اتحادیه 
مشاوران املاک هم در گفت وگو با خبرنگار 
مهر درباره الزام به اخذ کد رهگیری اظهار 

داشت: قانونا دریافت کد رهگیری الزامی 
است. اگر یک مشــاور املاک بابت ارائه 
کد رهگیری، هزینه بیشــتری می گیرد، 
مردم به اتحادیه اعلام کننــد. وی ادامه 
داد: هر قراردادی که تنظیم می شود، باید 
کد رهگیری دریافت شود، کد رهگیری 
هیچ هزینه ای ندارد و مشاور املاک باید 
با همان حق کمیسیونی که اخذ کرده، کد 
رهگیری صادر کند. خســروی با تکذیب 
آنچه برخی مراجعان به دفاتر مشــاوران 
املاک اعلام می کنند که این دفاتر دو نوع 
قرارداد دارند، یکی بــا کد رهگیری یکی 
بدون این کد، ادامه داد: اینکه یک مشاور 
املاک تخلفی بکنــد، ارتباطی به قانون 
ندارد، همه مشــاوران املاک می بایست 
برای مراجعه کنندگان به این دفاتر مسکن، 

کد رهگیری صادر کنند.

حواشی اجبار به دریافت کد رهگیری برای وام ودیعه 

بازار کدفروشی داغ می شود؟
ستاد ملی کرونا در حالی داران بودن کد رهگیری برای قرارداد 
اجاره را از جمله شروط دریافت وام ودیعه مسکن اعلام کرده که 
پیش از این درباره کد رهگیری حواشی بسیاری وجود داشت. 
هیئت دولت در سال ۸7 تصویب کرد تا اخذ کد رهگیری در 
معاملات مسکن اعم از خرید و فروش و اجاره الزامی باشد؛ اما با 
شکایت تعدادی از شهروندان به دیوان عدالت اداری، این حکم 
ملغی شد و از آن پس متقاضیان رهن و اجاره مسکن، ملزم به 
دریافت کد رهگیری از دفاتر مشاوران املاک نبودند؛ چرا که بر 
اساس قانون، اسناد عادی نیز در زمره اسناد قابل قبول برای 

ارائه به دادگاه ها شمرده می شد.

اقتصاد کلان

تسنیم
گـــزارش

در گزارش وزارت کار تشریح 
شد؛

 تاثیر کرونا 
بر اقتصاد خانواده

وزارت کار در گزارشی 
به آثار شیوع ویروس 
کرونا بر کسب و کار 
و رفاه خانوارها پرداخــت که در نتیجه 
گیری این گزارش آمده است که بررسی 
رشــد حقیقی هزینه خانوار در سال۹۸ 
نشانگراین است که سفره خانوار ایرانی 

کوچک تر شده است.

 شوک اقتصادی شیوع ویروس کرونا در روزهای 
پایان سال قبل، منجر به کاهش فروش بسیاری 
از مشاغل و کسب وکارهای مرتبط شد. در این 
میان دولت با وعده بســته  حمایتی سعی کرد 
اثرات منفی اقتصادی این مساله را برای خانوارها 

موقتا تعدیل کند.
شیوع ویروس کرونا در ایران نیز تاثیر بسیاری 
بر اقتصاد داخلی داشته و خواهد داشت؛  به باور 
کارشناســان اقتصادی در ایران، داستان کمی 
پیچیده  تر است، زیرا علاوه بر آسیب  های اقتصاد 
جهانی، اقتصاد ایران به دلیل وابستگی به نفت، 
تحریم  های بین المللی، رشد منفی اقتصاد، تورم 

بالا و ... آسیب های بیشتری را شاهد خواهد بود.
اقتصاد ایران فشارهای دوگانه تحریم و تبعات 
ویروس کرونا را همزمان تجربه می کند، هرچند 
اقتصاد دانــان بر این باور هســتند که چنانچه 
سریعتر واکسنی برای کرونا یافت شود، افتها کمتر 
بوده و اقتصاد سریعتر به روال عادی بازمی گردد. 

در گزارشی که مرکز پژوهش های مجلس منتشر 
کرده آمده است: اقتصاد ایران در حالی با معضل 
کرونا مواجه شــده که متغیر های اقتصاد کلان 
وضعیت مناسبی را نشــان نمی دادند. براساس 
اعلام مرکز آمار ایران رشد اقتصادی در۹ ماهه 
نخست ســال ۹۸، در حدود منفی ۷.۶ درصد و 
رشــد اقتصادی بدون نفت نیز تقریباً صفر بوده 

است.
همچنین، نرخ تورم نقطه به نقطه نیز در پایان 
بهمن ماه ۲۵دصد بوده است. از سوی دیگر دولت 
به لحاظ منابع در تنگنا قرار دارد و کسری بودجه 
دولت یکی از معضلات مهم اقتصاد ایران برای 
سال ۹۹ است. در چنین شرایطی، هزینه های 
تحمیل شــده در اثر اپیدمی کرونا و همچنین 
کاهش تولید ناشــی از آن، می تواند اقتصاد را با 
تورم های بالاتر و رشــد های اقتصادی پایین تر 
مواجه ســازد. از بین رفتن برخی از مشاغل و یا 
کاهش شدید درآمد در برخی از بخش ها باعث 
کاهش رشد اقتصادی می شود و از طرف دیگر، 
برخی مشاغل دیگر مانند تولیدات مواد بهداشتی 
و... در این بازه زمانی رشد بالایی خواهند داشت.

شوک ناشی از کرونا، اقتصاد را هم با شوک عرضه 
و هم با شوک تقاضا مواجه می سازد. از یک طرف 
عرضه نیروی کار کاهش یافته و از طرف دیگر در 
تأمین مواد اولیه تولید نیز مشکلاتی ایجاد شده 
است )شوک عرضه(. شوک عرضه، شوک تقاضا 
را به همراه خواهد داشت. تعطیلی کسب و کارها، 
منجر به تعدیل نیروی کار می شــود و کاهش 
درآمد خانوار، کاهش تقاضا را به همراه دارد. از 
طرف دیگر عدم اطمینان نسبت به آینده، خانوار 
را به تصمیم پس انداز بیشتر و به تعویق انداختن 

خرید اقلام غیرضروری ترغیب می کند.

همین امر کاهش تقاضای کل بیشتری را 
موجب می شود؛ بنابراین انتظار می رود رکود 
اقتصادی ناشی از شــوک ارزی و تحریم ها 
تشدید شود و لذا لازم است تا سیاست های 
حمایتی هــم از خانوار و هم از کســب وکار 
صورت گیرد. در شرایطی که دولت با تنگنای 
مالی مواجه بوده و علاوه بــر کاهش درآمد 
 های ناشــی از تحریم و کاهــش قیمت نفت 
و فرآورده های نفتی، بــا افزایش هزینه  های 
بهداشتی و درمانی ناشــی از کرونا نیز رو به  رو 
است، منابع برای سیاســت  های حمایتی به 
شدت محدود است. از این رو بسیار مهم است 
که سیاســت  های حمایتی، بهینه اتخاذ شده 
و از اجرای سیاســت  های حمایتی کور )نظیر 
تخصیص ارز ترجیحی به برخی کالاها( اجتناب 
شود، زیرا به احتمال قوی، این منابع با هزینه تورم 
تأمین شده اند. بر این اساس سیاست های افزایش 
تقاضای کل از طریق جلوگیری از کاهش اشتغال 

و درآمد خانوار باید در اولویت قرار گیرند.
امــا حــالا وزارت کار  معاونت امــور اقتصادی 
وزارت تعاون،کار و رفــاه اجتماعی با همکاری 
معاونت توســعه کارآفرینی و اشتغال و معاونت 
رفاه اجتماعی، در گــزارش چهار فصلی، اثرات 
اقتصادی شیوع ویروس کرونا در سطح بین الملل، 
سیاست های اقتصادی کشورها در مواجهه با این 
بحران،  اقدامات حمایتی ایران در حوزه تولید و 

اشتغال را بررسی کرده است. 
در مقدمه این گزارش، ضمن اشاره به تکانه های 
اقتصادی فراگیری ویروس کرونــا، به برخی از 
استراتژِی ها و سیاست هایی که کشورها برای 
حمایت از خانوارها و اقشــار آســیب پذیر اجرا 
کرده اند از جمله کمک مستقیم به خانوارهای 
کم درآمد، کارکنان و افراد خوداشتغال، پرداخت 
بیکاری، تعویــق مهلت پر کــردن اظهارنامه و 
پرداخت مالیات های شخصی، کاهش مالیات بر 
مصرف و املاک،  حمایت از هزینه های بهداشتی 
خانوار، تســهیل قوانین و الزامات کار پاره وقت، 
پرداخت حقــوق دوران مرخصی اســتعلاجی 
مبتلایان، کمک مالــی و تعویــق اجاره بهای 

خانوارهای آسیب دیده، ... پرداخته شده است.
بر اساس تحقیقات به عمل آمده ، پیش بینی های 
مختلف از رشــد اقتصادی به تفکیک مناطق 
مختلف جهان نشان می دهد که در سال ۲۰۲۰ 
کشورهای منطقه اروپا بیشــترین آسیب را از 
شــیوع ویروس کرونا خواهد دید و براســاس 
پیش بینی ماه آوریل صندوق بین المللی پول، 
تولید ناخالص داخلی اروپا در ســال ۲۰۲۰، به 

میزان ۶.۶ درصد کاهش می یابد. 

اخبار دوخطی

بازار

     رییس »اکت« )انجمن کارفرمایی تهیه کنندگان( از برگزاری جلسه ای برای تعامل دو جانبه میان 
سینما و بورس خبر داد.

     به گفته معاون وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات، امکان برقــراری تماس صوتی از طریق 
پیام رسان ها با اپراتورهای تلفن همراه با تعرفه نصف تماس های عادی فراهم شد.

    معاون بازار فرابورس با بیان اینکه چهار شرکت در صف عرضه اولیه در فرابورس هستند، گفت: 
سهام یکی از چهار شرکت مذکور، اواخر همین هفته عرضه می شود.

    معاون مسکن و ساختمان وزارت راه و شهرسازی گفت:مالک یکهزار واحد مسکونی خالی که 
پیشتر اعلام شده بود، یک بانک خصوصی-دولتی است.

بیشترین افزایش قیمت در کدام کالاهاست؟
وضعیت تغییر قیمت کالا و خدمات مصرفی خانوارها از این حکایت دارد که بیشترین افزایش هزینه 
نسبت به پارسال در حوزه حمل و نقل اتفاق افتاده است، اما در مقایسه با خردادماه امسال این گروه 

گوشت ها است که بیشترین رشد را دارد.

چندی پیش مرکز آمار گزارشی از تغییرات قیمت کالا و خدمات مصرفی خانوارهای ایرانی منتشر کرد که براساس 
آن تورم ۱۲ ماهه منتهی به تیرماه )تورم سالانه( با کاهش همراه بود، اما در سایر بخش ها افزایش تورم وجود داشت 
و نشان دهنده افزایش هزینه ها در تیرماه امسال بود؛ به طوری که افزایش ۴.۴ درصدی تورم نقطه به نقطه و رشد 
۴.۴ درصدی تورم ماهانه ثبت شده بود. بررسی جزئیات شاخص تورم در بین کالا و خدمات مصرفی نشان می دهد 
که بیشترین افزایش هزینه نسبت به تیرماه پارسال در بخش حمل و نقل با ۵۹.۹ درصد ثبت شده است که البته 

افزایش هزینه نسبت به خردادماه امسال در این حوزه به هفت درصد و تورم سالانه آن به ۴۵.۴ درصد می رسد.
گروه »چای، قهوه، نوشابه و ...« با ۴۶.۴، »مبلمان و لوازم خانگی« ۳۴.۱ و »پوشاک و کفش« با ۳۴.۴ درصد بالاترین 
تورم سالانه را در بین کالاها و خدمات مصرفی داشته است. این در حالی است که »تفریح و فرهنگ« با ۷.۳، »روغن 
و چربی ها« ۱۷، »میوه و خشکبار« ۱۸ و گروه »گوشت قرمز و ماهیان« با حدود ۱۸ درصد کمترین تورم سالانه 
را دارد. اما نسبت به تیرماه سال گذشته »نان و غلات« و گروه »چای، قهوه، کاکائو، نوشابه و غیره« با ۳۶.۱ بعد از 
»حمل و نقل« بالاترین افزایش هزینه را برای خانوارها داشته است. در عین حال که در این دوره  تورم گروه »آب، 

برق و سوخت« صفر شده است.
در حالی افزایش هزینه ها در تیرماه نسبت به خرداد به طور متوســط تا ۴.۴ درصد افزایش یافته که در این بین 
بیشترین افزایش مربوط به گروه گوشت ها )گوشت قرمز و سفید و گروه گوشت قرمز و ماکیان( با حدود ۱۰ درصد 

بوده است.
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عرضه استارت آپ ها در بورس برای پز دادن است
 دبیر انجمن صنفی کسب و کارهای اینترنتی معتقد است که عرضه اولیه استارت آپ ها در بورس برای پز 
دادن مدیران بورسی است. از سال ۹۶ تاکنون بارها تصمیماتی برای عرضه اولیه شرکت های استارت آپی 
گرفته شده اما بی نتیجه مانده و حالا براساس اظهارات وزیر امور اقتصادی و دارایی، سهام اولین شرکت 
بزرگ اینترنتی هفته اول مرداد سال جاری و پنجمین شرکت در هفته آخر شهریور در بازار سرمایه عرضه 

می شود. پیش از این مدیرعامل فرابورس اعلام کرده بود که آماده ترین شرکت ها برای ورود به بازار بورس 
کافه بازار و دیجی کالا هستند و در پله بعدی هم شیپور و تپسی قرار دارند و این شرکت ها با توجه به مدارک و 

مستنداتی که وجود دارد می توانند وارد بازار سرمایه شوند. اما حالا و با وجود چراغ سبز وزرات امور اقتصادی و دارایی و 
همچنین فرابورس به عرضه سهام شرکت های استارت آپی، عادل طالبی دبیر انجمن صنفی کسب و کارهای اینترنتی می گوید: 

استارت آپ ها هنوز برای ورود به بازار سرمایه به بلوغ کامل نرسیدند، اما برخی مدیران دولتی می خواهند با وارد کردن استارت آپ ها به بورس، 
فقط پز بدهند، آیا آنها حاضرند تبعات خسارات احتمالی سهامداران استارت آپ ها رابپردازند؟ طالبی ادامه می دهد: شرکت ها برای ورود به 
بورس باید یک سری استانداردها را کسب کنند و یا اینکه این استانداردها برای همه شرکت ها تغییر کند و اگر قرار است تسهیلاتی در نظرگرفته 

شود برای همه شرکت ها باشد و محدود به استارت آپ ها نشود.

هیچ گاه سعی نکنید یک رئیس 
دقیق را شگفت زده کنید. 

همیشه برای سوالات عمیق 
درباره موضوع مورد بحث با او 

آماده باشید؛ در غیر این صورت 
رئیس به ایده های شما شک 

خواهد کرد و آن ها را دور خواهد 
ریخت

،،
برترین ها

یادداشـــت
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بخش عمده ای از این حال 
و هوا محصــول نحوه کار 
و عملکرد مدیر یا رئیس 
مجموعه اســت و داشتن 
شناخت درســت از نوع 
شــخصیت او و برقراری 
ارتباط مناســب با رئیس 
در هر کاری، می توانــد تاثیر زیادی بر 
فضای محیط کار داشــته باشــد. اگر 
دانستن این که چه نوع رئیسی دارید و 
چگونه می توانید بهترین رابطه کاری را 
با او برقرار کنید برای تان اهمیت دارد، 

با ما همراه باشید.

   ۱. رئیس متمرکز روی کار
صریح است و اهل تمجید نیست!

تمام توجه رئیس متمرکز روی کار به 
دستاورد ها و نتایج معطوف است. این 
نوع رئیس دوست دارد که مدام دست 
به اقدام بزند و افراد را مشغول کار ببیند. 
او علاقه زیادی به ایجــاد یک محیط 
کار دلپذیر و روابط گرم بین کارمندان 
ندارد. بسیار صریح است و شما معمولا 
تعریف و تمجیدی از او نمی شنوید. اگر 
افرادی که زیردســت این نوع رئیس 
کار می کنند به اهداف مد نظر دســت 
پیدا نکننــد یا زمان زیــادی را صرف 
تصمیم گیری کنند، او معمولا از کوره 
در می رود. برای این رئیس مهم ترین 
چیز این اســت که به سرعت به سمت 
اهداف حرکت کنید، به نتیجه برسید و 
او در راس یک گروه کارآمد قرار داشته 

باشد.

نحوه تعامل با چنین مدیری
تعامل با رئیــس متمرکــز روی کار، 
بسیار آسان اســت، زیرا انتظارات او از 
کارکنانش بسیار قابل پیش بینی است. 
شما باید در زودترین زمان ممکن کار ها 
را انجام بدهید و نه تنها در زمینه کاری 

بلکه هنگام صحبت کردن با او سرعت 
و اختصار را رعایت کنید و مستقیم سر 
اصل مطلب بروید. اگر تــا به حال در 
انجام کار های تــان روی کمک رئیس 
حساب می کردید، باید سعی کنید بعد 
از این خودتان انجام کار ها را به عهده 
بگیرید، زیرا چنین رئیســی علاقه ای 
به این نوع همکاری ندارد. سعی نکنید 
اقتدار او را به چالش بکشید بلکه صرفا 
باید آن چه را که از شــما انتظار دارد، 
انجام بدهید چراکه با این روش مورد 
احترام و قدردانی او قرار خواهید گرفت.

   ۲. رئیس پرانرژی
خوش بین و خستگی ناپذیر است

این نــوع رئیــس سرشــار از انرژی و 
خوش بینی اســت. او درعین حال که 
می داند چگونه با مــردم کار کند و کار 
را با اشتیاق انجام دهد، تمایل به خطر 
کردن نیــز دارد. کارفرمایان پرانرژی 
ایده های خود را به شکل کارآمدی به 
دیگران منتقل می کنند و از روال عادی 
کار روزانه خسته نمی شــوند. آن ها از 
تمرکز روی ایده ها و برنامه های آینده 

خوشحال می شوند.
این نــوع رئیــس اغلب به ســرعت 
واکنش نشــان می دهد و از ابراز عقاید 
و احساسات خود در مقابل کارکنانشان 
احســاس رضایــت می کنــد. رئیس 
پرانرژی علاقه مند به شروع پروژه های 
جدید اســت، اما در مســیر رسیدن 
به اهــداف بزرگ به انجــام جزئیات و 
 مراحــل کوچک کار علاقه ای نشــان

 نمی دهد.

نحوه تعامل با چنین مدیری
برای کار با رئیسی که سرشار از انرژی 
است، باید خودتان را با روحیه او تطابق 
بدهید. این بدان معنی اســت که باید 
سخت کار کنید، اما فقط به کار توجه 
نداشــته باشــید. با رئیس تان رابطه 
دوســتانه برقرار کنید، از ایده هایش 
هیجان زده شوید و اگر ایده های خوبی 
نیستند، سعی نکنید این موضوع را در 
جلسات عمومی به او بگویید بلکه این 
کار را شخصاً و با احتیاط انجام بدهید. به 
خوبی برنامه ریزی کنید و وظایف خود 
را به صورت دقیــق و بدون خطا انجام 

بدهید. در آخــر این که از رئیس تان به 
طور علنی تمجید کنید، او عاشق این 

کار است!

   ۳. رئیس دقیق
کمال گراست و از اشتباه بیزار!

رئیس دقیق از کیفیــت و دقت در کار 
قدردانی می کنــد. او می خواهد همه 

چیز را منظم و ســازمان دهی شــده 
ببیند. رئیس دقیق دوســت دارد قبل 
از تصمیم گیری، تمام اطلاعات موجود 
درباره یک موضوع خاص را به دســت 
بیاورد. معمولاً رئیس دقیق ســرعت 
واکنش بســیار کندی دارد و بیشتر از 
دیگر رئیس ها نگران اشتباهات است. 
این نوع رئیس ممکن اســت به عنوان 

یک فرد جدی، پربازده و سرســخت 
شناخته شــود، اما در بین همه این ها، 
 ویژگی اصلی رئیس دقیق، کمال گرایی

 است.

نحوه تعامل با چنین مدیری
هیچ گاه سعی نکنید یک رئیس دقیق را 
شگفت زده کنید. همیشه برای سوالات 
عمیق درباره موضــوع مورد بحث با او 
آماده باشید؛ در غیر این صورت رئیس 
به ایده های شما شــک خواهد کرد و 
آن ها را دور خواهد ریخت. به روند کار 
این رئیس احترام بگذارید، از ســرعت 
کاری تان بکاهیــد و از انتقادات رئیس 
درباره خودتان آزرده نشــوید بلکه از 
آن ها درس بیاموزید و تکرارشان نکنید.

   ۴. رئیس هماهنگ کننده
دنبال توافق اســت و استرسی 

نیست!
رئیس هماهنگ کننده از افراد، روابط، 
ثبــات و البتــه هماهنگــی قدردانی 
می کند. رویکرد مورد توجه این رئیس 
این اســت که با کارمندانــش درباره 

کار های انجام شده به توافق برسد، زیرا 
از نظر او این تنها راه کار کردن به عنوان 
یک گروه است. او بسیار نگران کیفیت 
کار است، اما به استرس و مشکلاتی که 
پیش می آید واکنش نشان نمی دهد. 
این نوع رئیس زیاد موافق ایجاد تغییر 
در روند هــای کاری و اصــلاح آن ها 

نیست.

نحوه تعامل با چنین مدیری
اگر با این نوع رئیــس همکاری دارید، 
می توانید چند کار انجام دهید: سعی 
کنید به صورت گروهی کار کنید، حتی 
اگر نیازی به کمک دیگران نداشــته 
باشید و به این طریق به رئیس تان نشان 
بدهید به تنهایی کار نمی کنید؛ او عاشق 
این کار است. می توانید با احتیاط درباره 
چیز هایی که شما را آزار می دهد با این 
نوع رئیس صحبت کنید. مطمئن شوید 
درخواســت هایی که از او دارید ثبات 
شرکت را تضعیف نمی کند. از آن جایی 
که وی بیشتر خواهان حمایت است تا 
خواهان ارائه پیشنهاد، سعی کنید به او 

در تصمیم گیری هایش کمک کنید.

بهترین رابطه ممکن را با رییس خود برقرار کنید؛ 

چه نوع مدیری، چه رفتاری؟
اگر شاغل باشید، محل کار مکانی است که شما زمان زیادی 
از زندگی خود را در آن می گذرانید، پنج یا شش روز از هفته و 
ساعات قابل توجهی از روز؛ بنابراین فضا و حال و هوای محل 
کار برای شــما اهمیت دارد و تاثیر زیادی بر روحیه تان در 

زندگی برای احساس خوشبختی خواهد داشت.

برای کار با رئیسی 
که سرشار از انرژی 
است، باید خودتان 
را با روحیه او تطابق 

بدهید. این بدان 
معنی است که باید 

سخت کار کنید، 
اما فقط به کار توجه 

نداشته باشید

باران رحمت بورس
 و کاسه هایی که اگر 

پر شوند
طبق روال هر معمول این چند ماه، 
شاخص کل بورس باز هم سبز بود 
و کمتــر از ۴۸ هــزار واحد تا لمس 
کانال ۲ میلیون واحدی فاصله دارد. 
اما یکی از خبرهایــی که این روزها 
در فضای مجازی مــورد توجه قرار 
گرفته، استقبال روستائیان از سرمایه 
گذاری در بازار ســرمایه اســت. در 
خبرها آمده »بــورس« درآمد اول و 
شغل دوم تمامی اهالی روستای مال 
ملا در استان کهگیلویه و بویراحمد 
است و قطعا از این دست روستاها در 
کشورمان کم نداریم. اما ورود سرمایه 
گذارانی از این جنس، از ســوئی نور 
امید به دل سرمایه گذاران مشتاق 
این بازار تابانده و معتقدند با این روند، 
بورس تهران بازاری نیست که با هر 
بادی بلرزد و از ســوی دیگر، برخی 
نگران این هستند که مبادا سرمایه 
گذاران کم تجربه و کــم دانش، از 
سرمایه گذاری در این بازار متضرر 
شوند و برای همیشه قید این بازار را 
بزنند. نیما پروانی مدیر سرمایه گذری 
صندوق سرمایه گذاری نوین پایدار 
در گفت وگو با بورس نیوز در خصوص 
وضعیت بازار ســرمایه و ورود خیل 
مشتاقان از هر قشــری به این بازار 
بیان کرد: ورود مردم از اقشار مختلف 
و اقصی نقاط کشور به بازار سرمایه، 
صد درصد اتفاق مثبتی برای این بازار 
اســت. بارانی، باریدن گرفته و فقط 
کافی است این باران به مسیر درست 
هدایت شــود. هدایت سرمایه های 
مردم به مســیر مناسب و صحیح و 
شــکل دادن انتظارات مردم در حد 
معقول هــم البته بیشــتر وظیفه 
دولتمــردان و سیاســت گــذاران 

اقتصادی کشور است.
وی افزود: بازار سرمایه و بورس تهران 
از منظر عامه مردم، بازاری است که 
می تواند در آن سرمایه گذاری کنند و 
سود مناسبی کسب کنند تا در نهایت 
بتوانند مثلا در بازار مسکن، سرمایه 
گذاری کرده و ملکــی را خریداری 
کنند. اســتراتژی اکثر تازه واردها، 
ســرمایه گذاری کوتاه مدت در این 
بازار اســت و کمتر شخصی، به فکر 
سرمایه گذاری بلند مدت در بورس 
و مشارکت در تولید و بهره مندی از 
بازدهی صنایع تولیدی کشور است 
و این نکته ای است که باید نگران آن 
بود. این کارشناس بازار سرمایه ضمن 
تاکید بر اینکه فرهنگ سرمایه گذاری 
در بازار سرمایه باید تغییر کند، اظهار 
کرد: فرهنگ ســرمایه گــذاری در 
بورس باید تغییر کنــد و نگاه کوتاه 
مدت به سرمایه گذاری های بورسی 
به نگاه بلندمدت تبدیل شود؛ اما این 
اتفاقی نیست که تحقق آن یک شبه 
امکانپذیر باشــد و باید برنامه ریزی 
جامع و مناسبی صورت بگیرد تا بتوان 
نگرش سرمایه گذاران را اصلاح کرد. 
ورود سیل سرمایه های مردم، ناشی 
از اصلاح فرهنگ ســرمایه گذاری 
آنها نبوده و اکثر تازه واردها، به طمع 
کسب سود وارد این بازار شده اند. با 
چنین شــرایطی، اگر تدبیری برای 
اصلاح فرهنگ سرمایه گذاری صورت 
نگیرد، هر خبر منفی ممکن اســت 
ســبب رفتارهای هیجانی و فشار 
فروش و در نهایت خروج بخشی از 
نقدینگی از بازار سرمایه گردد. کما 
اینکه در سال های ۱۳۸۴ و ۱۳۹۲ 
هم چنین اتفاقی تجربه شده است. 
اینکه با وجود تجربه ناخوشــایند 
سال های ۸۴ و ۹۲، چرا برای تغییر 
نگرش ســرمایه گــذاران و جذب 
سرمایه های بلندمدت، اقدامی انجام 

نمی شود، جای سوال دارد. 

بورس نیوز
تحلیــل بورس

ISFAHAN
N E W S

 از دخالت های دولت تا نبود سرمایه گذار

یک استارت آپ دیگر تعطیل شد

ابرینو با انتشار بیانیه ای خبر از تعطیلی این سرویس تا 
پایان مرداد ماه داد. این کسب وکار آنلاین ۷ ساله دلیل 
تعطیلی خود را عوامل متعددی از جمله دخالت های 
دولت، نبود سرمایه گذار، عدم اســتفاده از فضای ابری توسط کاربران 
خانگی و دیگر موارد متعدد از جمله نبود زیرساخت های ابری و امکانات 

مرکز داده  ای مناسب خوانده است.

ابرینو در بهار ســال ۹۲ افتتاح شد و با ســرویس ذخیره ســازی ابری سازمانی 
»پادباکس« توانســت در بازار جایگاهی برای خود پیدا کنــد، هرچند هدف این 
استارت آپ در کمتر از یک سال از شخصیت های حقوقی به شخصیت های حقیقی 
)کاربران خانگی( تغییر پیدا کرد. سرویس خانگی کاربران ابرینو در سال ۹۳ عرضه 
شد و سپس با همکاری ویژه ای که این مجموعه با همراه اول پیدا کرد، مسیر رشد 

خوبی را طی کرد.

در بیانیه ای که ابرینو منتشر ساخته، اعلام کرده که همکاری آنها با همراه 
اول مسیر خوبی را می پیموده تا زمانی که رگولاتوری )سازمان تنظیم و 
مقررات ارتباطات رادیویی( وارد ماجرا شده و از داشتن اطلاعات توسط 
یک شرکت خصوصی ابراز نگرانی کرده است. ابرینو در این بیانیه تاکید 
کرده که این موضوع باعث وقفه ای در همکاری آنها با اپراتور اول شده و 
با اینکه پس از گذر بیش از ۶ ماه، مجوزهای لازم برای این همکاری اخذ 

شده ولی این همکاری هیچ گاه مانند قبل شکل نگرفت.
در ادامه مسیر و با هدف کاهش وابستگی به اپراتورها، در اردیبهشت ۹۶ 
برند ابرینو برای ارائه خدمات به کاربران خانگی متولد و در مهر ۹۶ سرویس 
ســازمانی با امکانات و ویژگی های کامل مورد نیاز سازمان ها و شرکت ها 
افزوده شد. با این حال هزینه های بالای جذب کاربران در کنار عدم توفیق 

در جذب سرمایه مانع از موفقیت تجاری مطلوب شد.
ابرینو در سال ۹۶ با آسیاتک وارد همکاری شــد و پس از این همکاری با 
ایرانسل به توافق رسید. آذر ماه ۹۸ بود که خبر فضای رایگان یک ترابایتی 
ابرینو ویژه کاربران ایرانسلی منتشر شد. ابرینو اما در بیانیه خود بار دیگر اعلام کرده 
که تصمیم های جدید رگولاتوری باعث شد که همکاری آنها با ایرانسل نیز به مشکل 

برخورد کند. متن زیر عینا از بیانیه ابرینو استخراج شده است:
»این بار نیز با تصمیم رگولاتوری مبنی بر ممنوعیت کسر هزینه  خدمت رسانی به 
مشترکان به صورت روزانه از شارژ یا قبض روبرو شدیم. تصمیمی که برای جلوگیری 
از فعالیت متخلفان سرویس های ارزش افزوده گرفته شده بود، دامن سرویس های 
مفیدی نظیر ابرینو را نیز گرفت. ابرینو برای بار دوم بخش بسیار بزرگی از کاربران 

خود را از دست داد.«
آنطور که مجموعه ابرینو می گوید، پس از این مشکلات آنها با مسائل سخت دیگری 
نظیر عدم سرمایه گذار مواجه بودند و از سوی دیگر فعالیت ابرینو چندین بار تحت 
تاثیر تصمیمات ناگهانی رگولاتوری، قصور مراکز داده میزبان یا تصمیمات یک طرفه 
اپراتورها تحت تاثیر شــدید قرار گرفت. موضوعی که به گفته ابرینو، بارها شالوده 

کسب و کارهای آنلاین را به خطر انداخته و تکرار آن در آینده هم بعید نیست.

ابرینو همچنین اعلام کرده که آنها در طول عمر فعالیت خود هزینه های بســیار 
بالایی برای حفظ امنیت و دقت کار خود محتمل شــدند ولی آنها از ســوی دیگر 
معتقدند بازارسازی سرویس های نظیر ابرینو همچنان در ایران جای کار دارد: »نیاز 
به ذخیره سازی ابری در بین کاربران داخلی کمتر احساس شده و انتظارات معدود 
کاربران آشنا به این حوزه، به دلیل وجود سرویس های مشابه خارجی بسیار بالاست. 
و نهایتا اینکه سرمایه گذاران داخلی به دلیل طولانی بودن نقطه سربه سری تمایلی 

به سرمایه گذاری در این حوزه ندارند.«
نبود زیرساخت های ابری و امکانات مرکز داده  ای مناسب برای ایجاد سرویس های 
با حجم بالای داده  از دیگر مشــکلات ابرینو در مســیر راه خود بــوده و کیفیت 
پایین خدمــات مراکز داده  و نبــود SLA )توافق نامه کیفیت خدمــات( در مراکز 
داده کشور نیز مشکلات دیگریســت که بر سر راه این اســتارت آپ قرار گرفته تا 
موجب تعطیلی آن فراهم شود. ابرینو در این راســتا اعلام کرده که در طول هفت 
ســال فعالیتش، دوبار تمامی داده های خــود را به خاطر قصور میزبان از دســت 
داده و شانس آورده که توانســته آنها را بازیابی کند اما از آنسو تاکید کرده که این 
 مســاله بی اعتمادی کاربران را به وجود آورده و اوضاع را برای ادامه راه آنها وخیم 

کرده است.
در پایان گفتنیست که در این ۷ سال مجموعا به بیش از ۲۴۰ هزار کاربر سرویس 
ارائه داده و بیش از ۲۰ میلیون فایل و صد ترابایت اطلاعات را نگهداری کرده است. 
آنها همچنین بیش از ۵۰ میلیون پیامک و ۵۰ هزار دفترچه تلفن و میلیون ها فایل 

کاربران را نگهداری کرده اند.
تیم ابرینو ضمن اعلام ناراحتی از شکست این استارت آپ، ضمن قبول ایراداتی که 
به کارشان وارد بوده تاکید کرده اند که همچنان بر باور خود ایستاده اند: »کماکان 
باور داریم ســرویس ذخیره سازی ابری برای کشــور حیاتی بوده و بازار بکری نیز 
برای آن وجــود دارد و می توان با تکیه بر بازارســازی و تجربه به دســت آمده، در 
کنار سرمایه گذاری و تلاش بیشتر به موفقیت رسید. امیدواریم تیم های پرانرژی 
دیگری این مسیر را ادامه دهند و ما نیز با کمال میل آماده انتقال تجارب، راهکار و 

دستاوردهای خود هستیم.«

دیجیاتو
گــــــزارش

استارت آپ
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